

Nr referencyjny: (numer referencyjny Postępowania)

Adres strony internetowej, gdzie jest zamieszczona SIWZ: https://zamowienia.plk-sa.pl

**SPECYFIKACJA ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**(SIWZ)**

**dla przetargu nieograniczonego  
Na**

**ZARZĄDZANIE I SPRAWOWANIE NADZORU NAD REALIZACJĄ ZADANIA INWESTYCYJNEGO w ramach projektu**

***(NR I NAZWA PROJEKTU)***

**TOM I – INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW (IDW)**

**TOM II – WARUNKI UMOWY (WU)**

**TOM III – OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA (OPZ)**

**Projekt ubiega się o współfinansowanie przez Unię Europejską z Instrumentu „Łącząc Europę”**

Miasto siedziby Zamawiającego, rok publikacji SIWZ

Sporządzono na podstawie dokumentu bazowego: 009012\_2016\_3\_w.2.0.

*Właściwą Instrukcję dla Wykonawców należy opracować zgodnie z „Wytycznymi tworzenia i aktualizacji dokumentów bazowych oraz tworzenia na ich podstawie dokumentów przetargowych,* stanowiących *Załącznik do uchwały Nr 412/2016 Zarządu PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. z dnia 10 maja 2016 r.*

*Wszystkie teksty niebieską czcionką na żółtym tle, o ile mają zastosowanie i pozostające w dokumencie docelowym, zamieniamy na czarny kolor czcionki Arial normalny 11 pkt.*

*Usuwamy kolorowe – żółte wyróżnienia tekstu.*

*Tekst niebieską czcionką z wieloma punktami do wyboru – zostawiamy tylko te punkty, które mają zastosowanie do naszego projektu.*

*Jeżeli w tekście jest wyraźna wskazówka do wybrania jednej możliwości to wszystkie pozostałe trzeba usunąć (a nie skreślić). Jeżeli w tekście występują wyliczenia oddzielone „/”to zostawiamy tylko stwierdzenia mające zastosowanie do danego projektu i oddzielamy je przecinkami zamiast „/” a pozostałe usuwamy.*

*W trybie śledź zmiany usuwamy lub dopisujemy tylko te części tekstu, których autor nie jest do końca pewien i chciałby zwrócić uwagę osób uzgadniających na ten fragment IDW w ramach uzgodnień. W końcowej wersji dokumentu zmiany należy zatwierdzić albo odrzucić.*

*Również tekst czarną czcionką może być zmieniany/usuwany o ile wynika to ze specyfiki projektu ale w tym wypadku tryb Recenzja>śledź zmiany jest obowiązkowy.*

*Należy zwłaszcza usunąć wszelkie teksty stanowiące instrukcję przy opracowywaniu IDW.*

*Konsultacje dot. korzystania z dokumentu bazowego: Zespół dokumentacji, e-mail:*[*bazowe@plk-sa.pl*](mailto:bazowe@plk-sa.pl)*, tel. 224733503; 4733993.*

TOM I – INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW

**SPIS TREŚCI**

[1. INFORMACJE WPROWADZAJĄCE 4](#_Toc445361643)

[2. OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA 5](#_Toc445361644)

[3. OPIS REALIZACJI ZAMÓWIENIA 5](#_Toc445361645)

[4. ZAMÓWIENIA CZĘŚCIOWE 5](#_Toc445361646)

[5. OFERTA WARIANTOWA 5](#_Toc445361647)

[6. ZAMÓWIENIA UZUPEŁNIAJĄCE 5](#_Toc445361648)

[7. WALUTA, W JAKIEJ PROWADZONE BĘDĄ ROZLICZENIA ZWIĄZANE Z REALIZACJĄ NINIEJSZEGO ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO 6](#_Toc445361649)

[8. WARUNKI, JAKIE MUSZĄ SPEŁNIAĆ WYKONAWCY 6](#_Toc445361650)

[9. DOKUMENTY, JAKIE POWINNI DOSTARCZYĆ WYKONAWCY W CELU POTWIERDZENIA SPEŁNIENIA WARUNKÓW OKREŚLONCYH W PUNKCIE 8 IDW 12](#_Toc445361651)

[10. OFERTA WSPÓLNA 12](#_Toc445361652)

[11. WADIUM 13](#_Toc445361653)

[12. OPIS SPOSOBU PRZYGOTOWANIA OFERTY 14](#_Toc445361654)

[13. OPIS SPOSOBU OBLICZANIA CENY 15](#_Toc445361655)

[14. FORMA OFERTY 15](#_Toc445361656)

[15. ZAWARTOŚĆ OFERTY 17](#_Toc445361657)

[16. TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ 17](#_Toc445361658)

[17. MIEJSCE, TERMIN I SPOSÓB SKŁADANIA OFERT 17](#_Toc445361659)

[18. MIEJSCE I TERMIN OTWARCIA OFERT 18](#_Toc445361660)

[19. TRYB I SPOSÓB OCENY OFERT 18](#_Toc445361661)

[20. WYMAGANIA DOTYCZĄCE ZABEZPIECZENIA NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY 21](#_Toc445361662)

[21. ŚRODKI OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCE WYKONAWCOM 23](#_Toc445361663)

[22. PODWYKONAWSTWO 24](#_Toc445361664)

[23. SPOSÓB POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCAMI 24](#_Toc445361665)

[24. PRACOWNICY ZAMAWIAJĄCEGO UPOWAŻNIENI DO KONTAKTOWANIA SIĘ Z WYKONAWCAMI 24](#_Toc445361666)

[25. INFORMACJE O FORMALNOŚCIACH, JAKIE POWINNY ZOSTAĆ DOPEŁNIONE PO WYBORZE OFERTY W CELU ZAWARCIA UMOWY W SPRAWIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO 24](#_Toc445361667)

[26. ZAŁĄCZNIKI DO NINIEJSZEJ SIWZ 25](#_Toc445361668)

# INFORMACJE WPROWADZAJĄCE

## PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. z siedzibą w Warszawie przy ulicy Targowej 74, zaprasza do składania ofert w postępowaniu prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego. Jednostką prowadzącą postępowanie jest PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. (wpisać jednostkę prowadzącą Postępowanie).

## Postępowanie jest przeprowadzone na podstawie Działu III Rozdziału V ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (t.j.: Dz. U. z 2015 r., poz. 2164, z późn. zm.), przepisów wykonawczych wydanych na jej podstawie oraz niniejszej Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia.

## Użyte w Specyfikacji terminy mają następujące znaczenie:

* 1. „**Ustawa**” - ustawa z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień publicznych (tj. Dz. U. 2015, poz. 2164, z późn. zm.),
  2. „**Ustawa Prawo budowlane**” - ustawa z dnia 7 lipca 1994 r. Prawo budowlane (tj. Dz. U. z 2016 r. poz. 290),
  3. „**Ustawa o transporcie kolejowym**” - ustawa z dnia 28 marca 2003 r.   
     o transporcie kolejowym (tj. Dz.U. 2015, poz. 1297 z późn. zm.), (zapis pozostawić w przypadku, gdy w treści IDW znajdują się odniesienia do   
     w/w ustawy),
  4. „**PKP PLK S.A.**” lub „**Zamawiający**” - PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.,
  5. „**Postępowanie**” – należy przez to rozumieć, w myśl Ustawy, postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego, prowadzone przez Zamawiającego na podstawie Działu III Rozdziału V Ustawy oraz niniejszej SIWZ,
  6. „**SIWZ**” - Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia,
  7. „**IDW**” - Instrukcja dla Wykonawców, stanowiąca Tom I niniejszej SIWZ,
  8. **„Jednolity Dokument”** – Jednolity Europejski Dokument Zamówienia sporządzony zgodnie z wzorem standardowego formularza określonego w rozporządzeniu wykonawczym Komisji Europejskiej wydanym na podstawie art. 59 ust 2 dyrektywy 2014/24/UE oraz art. 80 ust. 3 dyrektywy 2014/25/UE,
  9. **„OPZ”** - Opis Przedmiotu Zamówienia, stanowiący Tom III niniejszej SIWZ,
  10. „**Zamówienie**” - należy przez to rozumieć, w myśl Ustawy, zamówienie publiczne, którego przedmiot został w sposób szczegółowy opisany w Tomie III, niniejszej SIWZ,
  11. „**WU**”-warunki umowy stanowiące tom II niniejszej SIWZ,
  12. „**Budowa**”-budowa w rozumieniu Ustawy Prawo budowlane, (zapis pozostawić w przypadku, gdy w treści IDW znajdują się odniesienia do  w/w ustawy),
  13. „**Przebudowa**”-przebudowa w rozumieniu Ustawy Prawo budowlane, (zapis pozostawić w przypadku, gdy w treści IDW znajdują się odniesienia do  w/w ustawy),
  14. „**Remont**”-remont w rozumieniu Ustawy Prawo budowlane, (zapis pozostawić w przypadku, gdy w treści IDW znajdują się odniesienia do  w/w ustawy),
  15. **„Modernizacja”-** modernizacja w rozumieniu Ustawy o transporcie kolejowym, (zapis pozostawić w przypadku, gdy w treści IDW znajdują się odniesienia do w/w ustawy),
  16. **„Odnowienie”-** odnowienie w rozumieniu Ustawy o transporcie kolejowym, (zapis pozostawić w przypadku, gdy w treści IDW znajdują się odniesienia do w/w ustawy).

## Jeżeli terminy (pojęcia) użyte w SIWZ posiadają definicje ustawowe lub są używane w ustawie w określonym znaczeniu, to na potrzeby niniejszej SIWZ należy rozumieć je w taki sposób jaki wynika z tych ustaw, chyba że z niniejszej SIWZ wynika inaczej.

# OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA

## Przedmiotem zamówienia jest zarządzanie i sprawowanie nadzoru nad realizacją zadania inwestycyjnego w ramach projektu: *(podać pełną nazwę Projektu)*.

## Kod CPV: 71.52.00.00 – Usługi nadzoru budowlanego.

## Szczegółowy Opis Przedmiotu Zamówienia znajduje się w Tomie III niniejszej SIWZ („OPZ”).

# OPIS REALIZACJI ZAMÓWIENIA

## Usługa będzie realizowana dla każdego Kontraktu w 3 Etapach:

1. Etap 1 - wsparcia w prowadzeniu postępowania przetargowego i wyboru Wykonawcy Robót – Etap realizowany będzie od dnia wyznaczonego Poleceniem Zamawiającego, wydanym nie później niż 30 dni od zawarcia Umowy, określającym termin rozpoczęcia realizacji Etapu nie później niż w terminie 90 dni od jej zawarcia, do dnia zawarcia przez Zamawiającego Umowy na Roboty,
2. Etap 2 - realizacji Robót – realizowany będzie od dnia wskazanego w wydanym przez Zamawiającego Poleceniu rozpoczęcia Usługi dla Etapu 2, wydanym nie później niż 14 dni od zawarcia Umowy na Roboty, określającym termin rozpoczęcia realizacji Etapu 2 nie później niż w terminie 30 dni od jej zawarcia, do dnia zakończenia wykonywania Robót (wystawienia Świadectwa Przejęcia),
3. Etap 3 – dotyczący okresu gwarancji i zgłaszania wad z Umowy o Roboty, realizowany od zakończenia wykonywania Robót (od dnia następnego po wystawieniu Świadectwa Przejęcia) przez okres 24 miesięcy, z zastrzeżeniem, iż czas ten może ulec wydłużeniu w przypadku zastosowania Prawa opcji określonego w § 27 Umowy.

## Przewidywany czas realizacji dla każdego z Kontraktów, został wskazany w OPZ i Warunkach Umowy.

# ZAMÓWIENIA CZĘŚCIOWE

Zamawiający dopuszcza możliwość / nie dopuszcza możliwości *(wybrać właściwe)* składania ofert częściowych.

# OFERTA WARIANTOWA

Zamawiający nie dopuszcza możliwości / dopuszcza możliwość (*wybrać właściwe)* składania ofert wariantowych.

# ZAMÓWIENIA NA PODOBNE USŁUGI

# Zamawiający przewiduje udzielenie / nie przewiduje udzielenia (*wybrać właściwe*) zamówień, o których mowa w art. 134 ust. 6 pkt 3 ) Ustawy.

# WALUTA, W JAKIEJ PROWADZONE BĘDĄ ROZLICZENIA ZWIĄZANE Z REALIZACJĄ NINIEJSZEGO ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO

Wszelkie rozliczenia związane z realizacją niniejszego zamówienia publicznego będą prowadzone w PLN. Szczegółowe zasady oraz sposób rozliczeń określony został w Warunkach Umowy, stanowiących Część II niniejszej SIWZ.

# WARUNKI, JAKIE MUSZĄ SPEŁNIAĆ WYKONAWCY

## W Postępowaniu mogą brać udział Wykonawcy, wobec których brak jest podstaw do wykluczenia z postępowania na podstawie art. 24 ust. 1 pkt 13-23 z wyłączeniem przesłanek określonych w ust. 1 pkt 13 lit. d i pkt 14 w zakresie przestępstwa określonego w art. 24 ust. 1 pkt. 13 lit. d (przesłanki wykluczenia obligatoryjne) oraz w ust. 5 pkt 5 i 6 (przesłanki wykluczenia fakultatywne) oraz spełniający warunki udziału określone w pkt 8.6 IDW.

## Zgodnie z art. 22 ust.1b Ustawy, o udzielenie Zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy spełniają warunki dotyczące:

* + 1. Kompetencji lub uprawnień do prowadzonej określonej działalności zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów,
    2. Sytuacji ekonomicznej lub finansowej,
    3. Zdolności technicznej lub zawodowej.

## Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w Postępowaniu w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych.

* + 1. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów, musi udowodnić Zamawiającemu, że realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów, w szczególności przedstawiając zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji Zamówienia.
    2. Zamawiający będzie oceniał, czy udostepnienie Wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe pozwolą na wykazanie przez Wykonawcę spełnienie warunków udziału w postepowaniu oraz bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 13-23 Ustawy Pzp z wyłączeniem przesłanek określonych w art. 24 ust. 1 pkt 13 lit. d i pkt 14 w zakresie przestępstwa określonego w art. 24 ust. 1 pkt. 13 lit. d Ustawy Pzp oraz w art. 24 ust. 5 pkt 1, 5 i 6 Ustawy Pzp.
    3. Jeżeli Wykonawca, wykazuje spełnienie warunków, o których mowa w rozdziale 8 SIWZ i powołuje się na zasoby innych podmiotów w celu wykazania braku wobec niego podstaw do wykluczenia oraz spełnienia, w zakresie, w jakim powołuje się na ich zasoby, warunków udziału w postępowaniu – zamieszcza informację o tych podmiotach w oświadczeniu, o którym mowa w pkt. 8.3.1. niniejszej SIWZ.
    4. W celu oceny, czy Wykonawca polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów na zasadach określonych w art. 22a ustawy Pzp, będzie dysponował niezbędnymi zasobami w stopniu umożliwiającym należyte wykonanie zamówienia publicznego oraz oceny, czy stosunek łączący Wykonawcę tymi z podmiotami gwarantuje rzeczywisty dostęp do ich zasobów, Zamawiający żąda dokumentów, które określą w szczególności:

1. zakres dostępnych Wykonawcy zasobów innego podmiotu,
2. sposób wykorzystania zasobów innego podmiotu, przez Wykonawcę, przy wykonanie zamówienia publicznego,
3. zakres i okres udziału innego podmiotu, przy wykonywaniu zamówienia publicznego, czy podmiot, na zdolnościach którego Wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postepowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje usługi , których wskazane zdolności dotyczą.
   1. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach innych podmiotów, jeśli podmioty te zrealizują usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane.
   2. Jeżeli zdolność techniczna lub zawodowa podmiotu, o którym mowa   
      w pkt. 8.3.1. nie potwierdza spełnienia przez Wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tych podmiotów podstawy wykluczenia, Zamawiający żąda, aby Wykonawca w terminie określonym przez Zamawiającego:

* Zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami;
* Zobowiązał się do osobistego wykonania odpowiedniej części zamówienia, jeżeli wykaże zdolności techniczne lub zawodowe lub sytuację ekonomiczną lub finansową.
  1. Zamawiający ustala następujące szczegółowe warunki udziału w postępowaniu:

## 8.6.1. w zakresie warunku określonego w punkcie 8.2.3. IDW wymagane jest  wykazanie przez Wykonawcę wykonanie, w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania ofert, (a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie), maksymalnie 3 (trzech) usług polegających na zarządzaniu inwestycją i sprawowaniu nadzoru nad robotami budowlanymi w zakresie budowy lub przebudowy linii kolejowych, obejmujących budowę/przebudowę: … *(podać ilość, np. stacji, rozjazdów, krawędzi peronowych, obiektów inżynieryjnych)* przy czym usługi te muszą dotyczyć robót budowlanych, których łączna wartość zakończonych lub odebranych świadectwem przejęcia (protokołem odbioru końcowego) robót wynosi co najmniej …………….. PLN brutto.

Jako wykonanie usługi należy rozumieć doprowadzenie co najmniej do wystawienia Świadectwa Przejęcia (dla kontraktów realizowanych zgodnie z Warunkami FIDIC), protokołu odbioru całości robót lub równoważnego dokumentu (w przypadku zamówień, w których nie wystawia się Świadectwa Przejęcia) lub zakończenia realizacji umowy na świadczenie usług nadzoru jeżeli zakończenie realizacji umowy nastąpiło wcześniej niż wystawienie Świadectwa Przejęcia (dla kontraktów realizowanych zgodnie z Warunkami FIDIC), protokołu odbioru całości robót lub równoważnego dokumentu (w przypadku zamówień, w których nie wystawia się Świadectwa Przejęcia).

**Jako kurs przeliczeniowy na PLN danych finansowych wyrażonych w walutach innych niż PLN, należy przyjąć średni kurs publikowany przez Narodowy Bank Polski z pierwszego dnia roboczego miesiąca, w którym opublikowano ogłoszenie o zamówieniu w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej.**

Ocena spełnienia warunku wskazanego w punkcie 8.2.2. IDW nastąpi na podstawie przedstawionych przez Wykonawcę dokumentów, o których mowa w punkcie 9.1.3. IDW

8.6.2. w zakresie warunku określonego w punkcie 8.2.3. IDW wymagane jest wykazanie przez Wykonawcę dysponowaniem osobami wchodzącymi w skład Stałego Zespołu Inżyniera, zgodnie z poniższym wyszczególnieniem:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Osoba (należy uwzględnić Inżyniera Projektu i maksymalnie 3 osoby z Zespołu Biura Inżyniera oraz Inżynierów Rezydentów i wszystkich Inspektorów Nadzoru z Zespołów stałych oraz Koordynatora zespołu przeglądu dokumentacji (jeżeli jest wymagany) oraz inny personel mający duże znaczenie dla Projektu )** | | | | |
| **Zespół Biura Inżyniera** | | | | | |
| **1** | | | **Nazwa stanowiska** | | Inżynier Projektu |
|  | | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | -wykształcenie wyższe;  - minimum 5 lat doświadczenia na stanowisku Inżyniera Projektu lub Inżyniera Rezydenta lub Dyrektora Projektu lub równorzędnym w zakresie zarządzania projektami inwestycyjnymi;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył doświadczenie w zakresie zarządzania projektami, na stanowiskach, o których mowa powyżej, na minimum 2 inwestycjach infrastruktury transportowej w tym przynajmniej 1 dotyczącej infrastruktury kolejowej (przez okres co najmniej 12 miesięcy na każdej) realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. |
| **2** | | | **Nazwa stanowiska** | | Specjalista ds. obmiarowo-rozliczeniowych |
|  | | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | -wykształcenie co najmniej średnie;  -minimum 3 lata doświadczenia w pracy na stanowisku specjalisty do spraw obmiarów robót wraz z ich rozliczaniem lub sporządzaniem przedmiarów robót, kosztorysów inwestorskich na podstawie dokumentacji projektowej, w tym co najmniej 18 miesięcy przy projektach realizowanych w oparciu o warunki FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. |
| **3** | | **Nazwa stanowiska** | | Koordynator dostępu do torów | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | - wyk- - wykształcenie co najmniej średnie;  - w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 2 lata doświadczenia na stanowiskach związanych z wprowadzaniem i koordynacją zamknięć torowych. | |
| **Zespół Kontraktu 1** | | | | | |
| **4** | | **Nazwa stanowiska** | | Inżynier Rezydent K1 | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | - wykształcenie wyższe techniczne;  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami  budowlanymi zgodnie z Ustawą Prawo Budowlane w specjalności inżynieryjnej kolejowej w zakresie kolejowych obiektów budowlanych i/lub specjalności inżynieryjnej mostowej i/lub specjalności drogowej i/lub konstrukcyjno-budowlanej;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 5 lat doświadczenia w pracy przy realizacji projektów kolejowych realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe, w tym 2 lata doświadczenia na stanowisku Inżyniera Projektu lub Inżyniera Rezydenta lub 5 lat na stanowisku Inspektora Nadzoru. | |
| **5** | | **Nazwa stanowiska** | | Inspektor nadzoru w specjalności inżynieryjnej kolejowej w zakresie kolejowych obiektów budowlanych | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | Inspektor nadzoru:  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami budowlanymi lub do projektowania i kierowania robotami budowlanymi w danej specjalności;  - posiada co najmniej 5 lat doświadczenia zawodowego w danej specjalności, w pełnieniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, w rozumieniu ustawy Prawo budowlane;  - w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 3 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji kierownika budowy, kierownika robót lub inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | |
| **6** | | **Nazwa stanowiska** | | Inspektor nadzoru w specjalności inżynieryjnej mostowej | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | Inspektor nadzoru:  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami budowlanymi lub do projektowania i kierowania robotami budowlanymi w danej specjalności;  - posiada co najmniej 5 lat doświadczenia zawodowego w danej specjalności, w pełnieniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, w rozumieniu ustawy Prawo budowlane;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 3 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji kierownika budowy, kierownika robót lub inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | |
| **Zespół Kontraktu n** | | | | | |
| **7** | | **Nazwa stanowiska** | | Inżynier Rezydent Kn | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | - wykształcenie wyższe techniczne;  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami  budowlanymi zgodnie z Ustawą Prawo Budowlane w specjalności inżynieryjnej kolejowej w zakresie kolejowych obiektów budowlanych i/lub specjalności inżynieryjnej mostowej i/lub specjalności drogowej i/lub konstrukcyjno-budowlanej;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 5 lat doświadczenia w pracy przy realizacji projektów kolejowych realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe, w tym 2 lata doświadczenia na stanowisku Inżyniera Projektu lub Inżyniera Rezydenta lub 5 lat na stanowisku Inspektora Nadzoru. | |
| **8** | | **Nazwa stanowiska** | | Inspektor nadzoru w specjalności inżynieryjnej kolejowej w zakresie kolejowych obiektów budowlanych | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | Inspektor nadzoru:  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami budowlanymi lub do projektowania i kierowania robotami budowlanymi w danej specjalności;  - posiada co najmniej 5 lat doświadczenia zawodowego w danej specjalności, w pełnieniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, w rozumieniu ustawy Prawo budowlane;  - w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 3 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji kierownika budowy, kierownika robót lub inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | |
| **9** | | **Nazwa stanowiska** | | Inspektor nadzoru w specjalności inżynieryjnej mostowej | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | Inspektor nadzoru:  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami budowlanymi lub do projektowania i kierowania robotami budowlanymi w danej specjalności;  - posiada co najmniej 5 lat doświadczenia zawodowego w danej specjalności, w pełnieniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, w rozumieniu ustawy Prawo budowlane;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 3 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji kierownika budowy, kierownika robót lub inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | |
| **Zespół Kontraktu n-SRK** | | | | | |
| **10** | | **Nazwa stanowiska** | | Inżynier Rezydent K n-SRK | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | - wykształcenie wyższe techniczne;  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami  budowlanymi zgodnie z Ustawą Prawo Budowlane w specjalności inżynieryjnej kolejowej w zakresie sterowania ruchem kolejowym;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 5 lat doświadczenia w pracy przy realizacji projektów kolejowych realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe, w tym 2 lata doświadczenia na stanowisku Inżyniera Projektu lub Inżyniera Rezydenta lub 5 lat na stanowisku Inspektora Nadzoru. | |
| **11** | | **Nazwa stanowiska** | | Inspektor nadzoru w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń telekomunikacyjnych | |
|  | | Wymagania minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | Inspektor nadzoru:- uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami budowlanymi lub do projektowania i kierowania robotami budowlanymi w danej specjalności;  - posiada co najmniej 5 lat doświadczenia zawodowego w danej specjalności, w pełnieniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, w rozumieniu ustawy Prawo budowlane;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 3 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji kierownika budowy, kierownika robót lub inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | |
| **12** | | **Nazwa stanowiska** | | Inspektor nadzoru w specjalności inżynieryjnej kolejowej w zakresie sterowania ruchem kolejowym | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | Inspektor nadzoru:  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do kierowania robotami budowlanymi lub do projektowania i kierowania robotami budowlanymi w danej specjalności;  - posiada co najmniej 5 lat doświadczenia zawodowego w danej specjalności, w pełnieniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, w rozumieniu ustawy Prawo budowlane;  -w ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 3 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji kierownika budowy, kierownika robót lub inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | |
| **Zespół Kontraktu n-SRK** | | | | | |
| **13** | | **Nazwa stanowiska** | | Kierownik zespołu przeglądu dokumentacji | |
|  | | Wymagane minimalne kwalifikacje i doświadczenie: | | - wykształcenie wyższe techniczne;  - uprawnienia budowlane bez ograniczeń do pełnienia samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, do projektowania w specjalności inżynieryjnej kolejowej w zakresie kolejowych obiektów budowlanych;  -minimum 5-letnie doświadczenie związane z opracowywaniem lub sprawdzaniem dokumentacji projektowych przy inwestycjach kolejowych. | |

*Uwaga dla przygotowującego postępowanie: powyższe wymagania są wymaganiami minimalnymi dla Personelu.*

Przez ww. uprawnienia budowlane Zamawiający rozumie uprawnienia budowlane, o których mowa w ustawie Prawo budowlane  oraz w Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury i Rozwoju z dnia 11 września 2014 r. w sprawie samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie (Dz. U., poz. 1278 z późn. zm.) lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane wydane na podstawie uprzednio obowiązujących przepisów prawa, lub odpowiednich przepisów obowiązujących na terenie kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, uznanych przez właściwy organ, zgodnie z ustawą z dnia 22 grudnia 2015  r. o zasadach uznawania kwalifikacji zawodowych nabytych w państwach członkowskich Unii Europejskiej (Dz.U. z 2016 r. poz. 65)

W przypadku osób, które są obywatelami państw członkowskich Unii Europejskiej, Konfederacji Szwajcarskiej oraz państw członkowskich Europejskiego Porozumienia

o Wolnym Handlu (EFTA) – stron umowy o Europejskim Obszarze Gospodarczym

(w rozumieniu art. 4a ustawy z dnia 15 grudnia 2000 r. o samorządach zawodowych architektów, inżynierów budownictwa (Dz.U. z 2014 r., poz. 1946 zpóźn. zm.), osoby wyznaczone do realizacji zamówienia posiadają uprawnienia budowlane do kierowania robotami budowlanymi, wyszczególnione wyżej jeżeli:

- nabyły kwalifikacje zawodowe do wykonywania działalności w budownictwie, równoznacznej wykonywaniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, odpowiadające posiadaniu uprawnień budowlanych do kierowania robotami budowlanymi, oraz

- posiadają odpowiednią decyzję o uznaniu kwalifikacji zawodowych lub w przypadku braku decyzji o uznaniu kwalifikacji zawodowych zostały spełnione w stosunku do tych osób wymagania, o których mowa w art. 20a ust. 2-6 ustawy z dnia 15 grudnia 2000 r. o samorządach zawodowych architektów, inżynierów budownictwa, dotyczące świadczenia usług transgranicznych.

**Nie dopuszcza się wskazywania przez Wykonawców w ofercie tej samej osoby na więcej niż jedno stanowisko.**

Ocena spełnienia warunku wskazanego w punkcie 8.6.2. IDW nastąpi na podstawie przedstawionych przez Wykonawcę dokumentów, o których mowa w punkcie 9.5 IDW.

### 8.6.3. W zakresie warunku określonego w punkcie 8.2.2. IDW, wymagane jest wykazanie przez Wykonawcę, iż znajduje się w sytuacji ekonomicznej i finansowej zapewniającej wykonanie zamówienia, tj.:

### posiada w ciągu ostatnich 3 lat obrotowych, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy za ten okres, średni roczny przychód netto ze sprzedaży w kwocie minimalnej …………. PLN;

1. posiada środki finansowe lub zdolność kredytową - w wysokości nie mniejszej niż …………. **PLN;**

**Jako kurs przeliczeniowy na PLN danych finansowych wyrażonych w walutach innych niż PLN, należy przyjąć średni kurs publikowany przez Narodowy Bank Polski z pierwszego dnia roboczego miesiąca, w którym opublikowano ogłoszenie o zamówieniu w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej.**

Ocena spełnienia warunku wskazanego w punkcie 8.6.3. IDW nastąpi na podstawie przedstawionych przez Wykonawcę dokumentów, o których mowa w punkcie 9.5 IDW.

* 1. Z postępowania o udzielenie zamówienia Zamawiający wykluczy:
  2. Wykonawcę wobec którego zachodzi którakolwiek przesłanka określona w art. 24 ust.1 pkt 13-23 Ustawy Pzp z wyłączeniem przesłanek określonych w art. 24 ust. 1 pkt 13 lit. d i pkt 14 w zakresie przestępstwa określonego w art. 24 ust. 1 pkt. 13 lit. d Ustawy Pzp oraz w art. 24 ust. 5 pkt 1, 5 i 6 Ustawy Pzp.
  3. W przypadkach, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt. 19 ustawy Pzp, przed wykluczeniem Wykonawcy, Zamawiający zapewnia temu Wykonawcy możliwość udowodnienia, że jego udział w przygotowaniu postępowania o udzielenie zamówienia nie zakłócił konkurencji. Zamawiający wskazuje w protokole sposób zapewnienia konkurencji.
  4. Wykonawca, w terminie 3 dni od dnia zamieszczenia na stronie internetowej informacji, o której mowa w art. 86 ust. 5 ustawy Pzp, przekazuje Zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w 24 ust. 1 pkt. 23 ustawy Pzp. Wraz ze złożeniem oświadczenia, Wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym Wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia.
  5. Zamawiający, może wykluczyć Wykonawcę na każdym etapie Postępowania o udzielenie zamówienia.

# OŚWIADCZENIA I DOKUMENTY JAKIE POWINNI DOSTARCZYĆ WYKONAWCY W CELU POTWIERDZENIA SPEŁNIENIA WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU ORAZ POTWIERDZENIA BRAKU PODSTAW WYKLUCZENIA WYKONAWCY Z POSTĘPOWANIA

## W celu wykazania, że brak jest podstaw do wykluczenia z Postępowania oraz na potwierdzenie spełnienia warunków udziału w Postępowaniu, każdy z Wykonawców złoży Jednolity Dokument, którego wzór stanowi załącznik nr 5 do IDW.

## W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez Wykonawców, Jednolity Dokument składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie.

## Wykonawca, który powołuje się na zasoby innych podmiotów, w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia oraz spełniania, w zakresie, w jakim powołuje się na ich zasoby, warunków udziału w postępowaniu składa także wraz z ofertą Jednolity Dokument dotyczący każdego z tych podmiotów wraz ze zobowiązaniem, którego wzór stanowi Załącznik nr 4 do niniejszej IDW.

## Wykonawca wskazujący w Jednolitym Dokumencie części zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom, w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia, składa Jednolity Dokument dotyczący każdego z tych podwykonawców.

## Zamawiający przed udzieleniem zamówienia, wezwie Wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 10 dni, aktualnych na dzień złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w Jednolitym Dokumencie.

## W przypadku, gdy Wykonawca powołuje się na zasoby innych podmiotów, Zamawiający wezwie Wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 10 dni, aktualnych na dzień złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w Jednolitym Dokumencie dotyczącym każdego z tych podmiotów, w zakresie pkt 9.8.1. – 9.8.8.

## Dokumenty i oświadczenia wymagane od Wykonawcy na potwierdzenie spełniania warunków udziału w postępowaniu:

* + 1. wykaz usług wykonanych w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów, na rzecz których usługi zostały wykonane (sporządzony wg wzoru stanowiącego Załącznik nr 6 do IDW),
    2. dowody określające czy te usługi zostały wykonane lub są wykonywane należycie, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego usługi były wykonywane,
    3. inne dokumenty – jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze Wykonawca nie jest w stanie uzyskać dokumentów, o których mowa w pkt 2,
    4. wykaz osób, skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, uprawnień, doświadczenia i wykształcenia niezbędnych do wykonania zamówienia publicznego, a także zakresu wykonywanych przez nie czynności oraz informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami - sporządzony według wzoru stanowiącego Załącznik nr 6a do IDW,
    5. część sprawozdania finansowego, tj. rachunek zysków i start, w przypadku gdy sporządzenie sprawozdania wymagane jest przepisami prawa kraju , w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, a jeżeli podlega ono badaniu przez biegłego rewidenta zgodnie z przepisami o rachunkowości również odpowiednio z opinią o badanym rachunku zysków i strat, a w przypadku wykonawców niezobowiązanych do sporządzenia finansowego, innych dokumentów określających na przykład obroty oraz aktywa i zobowiązania – za okres nie dłuższy niż ostatnie 3 lata obrotowe, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - za ten okres;
    6. informacja banku lub spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej potwierdzająca wysokość posiadanych środków finansowych lub zdolność kredytową wykonawcy, w okresie nie wcześniejszym niż 1 miesiąc przed upływem terminu składania ofert.

## Dokumenty i oświadczenia wymagane od Wykonawcy na potwierdzenie braku podstaw wykluczenia Wykonawcy z postępowania:

* + 1. informacja z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 21 Ustawy, wystawiona nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert;
    2. informacja z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 14 (z wyłączeniem przesłanki zawartej w art. 24 ust. 1 pkt 13 d) ustawy Pzp oraz w zakresie określonym w art. 24 ust. 5 pkt 6 ustawy Pzp wystawiona nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert;
    3. informacja z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 13 (z wyłączeniem przesłanki zawartej w art. 24 ust. 1 pkt 13 d) ustawy Pzp oraz w zakresie określonym w art. 24 ust. 5 pkt 5 ustawy Pzp, wystawiona nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert – w odniesieniu do osób fizycznych;
    4. odpis z właściwego rejestru lub z centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji, w celu wykazania braku podstaw do wykluczenia na podstawie art. 24 ust. 5 pkt 1 ustawy Pzp;
    5. oświadczenie Wykonawcy o braku orzeczenia wobec niego tytułem środka zapobiegawczego zakazu ubiegania się o zamówienia publiczne (sporządzony zgodnie ze wzorem zawartym w Załączniku nr 7 do IDW);
    6. oświadczenie Wykonawcy o braku wydania prawomocnego wyroku sądu skazującego za wykroczenie na karę ograniczenia wolności lub grzywny w zakresie określonym przez zamawiającego na podstawie art. 24 ust. 5 pkt 5 i 6 ustawy Pzp (sporządzone zgodnie ze wzorem zawartym w Załączniku nr 7 do IDW);
    7. oświadczenie Wykonawcy o braku wydania wobec niego prawomocnego wyroku sądu lub ostatecznej decyzji administracyjnej o zaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne albo
    8. dokumenty potwierdzające dokonanie płatności należności wraz   
       z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami lub zawarcie wiążącego porozumienia w sprawie spłat tych należności ustawy Pzp, w przypadku jeśli wydano wobec Wykonawcy prawomocny wyrok sądu lub ostateczną decyzję administracyjną o zaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne (sporządzony zgodnie ze wzorem zawartym w Załączniku nr 7 do IDW);
    9. oświadczenie Wykonawcy o przynależności albo braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej; w przypadku przynależności do tej samej grupy kapitałowej wykonawca może złożyć wraz z oświadczeniem dokumenty bądź informacje potwierdzające, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu (wzór wykazu stanowi Załącznik Nr 2).

## Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów wymienionych w pkt 9.8.1. – 9.8.4. składa dokumenty wg w § 7 Rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie rodzajów dokumentów, jakich może żądać Zamawiający od Wykonawcy w postępowaniu o udzielenie zamówienia (Dz. U., poz. 1126), tj.:

* + 1. informacja z odpowiedniego rejestru albo, w przypadku braku takiego rejestru, inny równoważny dokument wydany przez właściwy organ sądowy lub administracyjny kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dotyczy informacja albo dokument, w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 13, 14 (z wyłączeniem przesłanek zawartych w art. 24 ust. 1 pkt 13 d i 21 oraz ust. 5 pkt 5 i 6 ustawy Pzp;
    2. dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości.
    3. dokumenty i oświadczenia o których mowa w pkt. 9.8.5, 9.8.6, 9.8.7 i 9.8.8.

## Dokumenty, o których mowa w pkt 9.9.1., powinny być wystawione nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert. Dokument, o którym mowa w pkt 9.9.2. powinien być wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem tego terminu.

## Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się dokumentów,  o których mowa w pkt 9.9.1. i 9.9.2. zastępuje się je dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie Wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym, albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania Wykonawcy lub miejsce zamieszkania tej osoby. Terminy zawarte w pkt 9.10. stosuje się odpowiednio.

## Wykonawca mający siedzibę na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, w odniesieniu do osoby mającej miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, której dotyczy dokument wskazany w pkt 9.8.1 – 9.8.3., składa dokument, o którym mowa w pkt 9.9.1., w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 14 (z wyłączeniem przesłanek zawartych w art. 24 ust. 1 pkt 13 d) i 21 oraz ust. 5 pkt 6 ustawy. Jeżeli w kraju, w którym miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument miał dotyczyć, nie wydaje się takich dokumentów, zastępuje się go dokumentem zawierającym oświadczenie tej osoby złożonym przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na miejsce zamieszkania tej osoby. Dokument powinien być wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.

## Zamawiający może na każdym etapie postępowania wezwać Wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych oświadczeń lub dokumentów potwierdzających, że nie podlegają wykluczeniu, spełniają warunki udziału w postępowaniu, a jeżeli zachodzą uzasadnione podstawy do uznania, że złożone uprzednio oświadczenia lub dokumenty nie są już aktualne, do złożenia aktualnych oświadczeń lub dokumentów.

# OFERTA WSPÓLNA

## Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie niniejszego Zamówienia.

## Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie Zamówienia muszą ustanowić i wskazać Pełnomocnika do reprezentowania ich w Postępowaniu o udzielenie niniejszego Zamówienia albo reprezentowania w Postępowaniu o udzielenie niniejszego Zamówienia i zawarcia umowy w sprawie Zamówienia publicznego – zgodnie z postanowieniem art. 23 Ustawy.

## W przypadku składania oferty wspólnej, warunki szczegółowe określone w punkcie 8.6IDW uznaje się za spełnione, jeśli spełnią je łącznie wszyscy Wykonawcy składający ofertę wspólną.

## Oświadczenie, o którym mowa w punkcie 9.1 IDW, składa odrębnie każdy z Wykonawców składających ofertę wspólną.

## Wszelka korespondencja prowadzona będzie wyłącznie z Pełnomocnikiem.

# WADIUM

## Każdy Wykonawca zobowiązany jest zabezpieczyć swą ofertę wadium w wysokości:

…………[[1]](#footnote-2) **PLN  
(słownie:** ……………**)**

## Wadium musi być wniesione w formie zgodnej z art. 45 ust. 6 Ustawy.

## Wadium musi być wniesione przed upływem terminu składania ofert, wskazanym w punkcie 17.1 IDW.

## Potwierdzeniem skutecznego wniesienia wadium będzie:

1. w przypadku wadium w formie pieniężnej - zaksięgowanie na rachunku bankowym Zamawiającego przed upływem terminu składania ofert;
2. w przypadku wadium w formie innej niż pieniężna - oryginał dokumentu wadialnego (gwarancji lub poręczenia). Dokument należy przekazać w następujący sposób: kserokopie należy dołączyć do oferty, dokumenty oryginalne dostarczyć w odrębnym opakowaniu wraz ofertą.

## W przypadku wnoszenia przez Wykonawcę wadium w formie gwarancji, gwarancja ma być co najmniej gwarancją bezwarunkową, nieodwołalną i płatną na pierwsze pisemne żądanie Zamawiającego.

## Gwarancje i poręczenia muszą zawierać (oprócz elementów właściwych dla każdej formy, określonych przepisami prawa):

1. nazwę i adres Zamawiającego,
2. oznaczenie (numer) postępowania,
3. termin ważności wadium – odpowiadający terminowi związania ofertą, zgodnie z pkt 16.1 IDW.

## W przypadku oferty wspólnej Zamawiający dopuszcza podział kwoty wadium pomiędzy Członków Konsorcjum bądź wspólników spółki i jego wniesienie w częściach o ile suma tych części będzie równa kwocie wadium określonej w pkt. 11.1 oraz pod warunkiem, że w treści każdej gwarancji będzie wskazany cały skład Konsorcjum.

## Wadium wnoszone w pieniądzu należy przelać na następujący rachunek Zamawiającego:

**…………………….**(podać nazwę banku i nr konta)

**SWIFT:** …………………

W tytule przelewu należy podać:

*„Wadium w postępowaniu przetargowym: (podać numer postępowania).”*

(oprocentowanie rachunku na wadium wynosi 0,00%)

## Wykonawca Zamówienia jest zobowiązany podać w treści przelewu bankowego numer referencyjny Zamówienia.

## Zamawiający zwróci wadium wszystkim Wykonawcom niezwłocznie po wyborze oferty najkorzystniejszej lub unieważnieniu postępowania, z zastrzeżeniem pkt 11.10 IDW oraz treści art. 46 ust. 4 a Ustawy.

## Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, Zamawiający zwraca wadium niezwłocznie po zawarciu umowy w sprawie Zamówienia oraz wniesieniu zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

## Zamawiający zażąda ponownego wniesienia wadium przez Wykonawcę, któremu zwrócono wadium na podstawie pkt 11.9, jeżeli w wyniku rozstrzygnięcia odwołania jego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza. Wykonawca wnosi wadium w terminie określonym przez Zamawiającego.

## Okoliczności przepadku wadium oraz zasady jego zaliczenia na poczet zabezpieczenia należytego wykonania umowy określa Ustawa.

## Beneficjentem gwarancji wadialnej jest PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. ul. Targowa 74, 03-734 Warszawa.

# OPIS SPOSOBU PRZYGOTOWANIA OFERTY

## Każdy wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.

## Ofertę należy przygotować ściśle według wymagań określonych w niniejszej SIWZ.

## Oferta musi być podpisana przez osoby upełnomocnione do reprezentowania Wykonawcy zgodnie z formą reprezentacji Wykonawcy określoną w rejestrze lub innym dokumencie, właściwym dla danej formy organizacyjnej Wykonawcy albo przez upełnomocnionego przedstawiciela Wykonawcy. Jeżeli z dokumentu określającego status prawny Wykonawcy lub pełnomocnictwa wynika, iż do reprezentowania Wykonawcy upoważnionych jest łącznie kilka osób, dokumenty wchodzące w skład oferty muszą być podpisane przez wszystkie te osoby.

## Pełnomocnictwo osób podpisujących ofertę do reprezentowania Wykonawcy musi bezpośrednio wynikać z Jednolitego Dokumentu.

## Dokumenty dołączone do niniejszej IDW powinny zostać wypełnione przez Wykonawcę i dołączone do oferty, bądź też przygotowane przez Wykonawcę w innej – zgodnej z niniejszą SIWZ formie.

## Zamawiający nie dopuszcza dokonywania w treści załączonych do niniejszej SIWZ wzorów dokumentów jakichkolwiek zmian (skrótów, opuszczeń, skreśleń, poprawek lub dopisków) za wyjątkiem miejsc wykropkowanych lub specjalnie oznaczonych, np. gwiazdką (\*).

## Żadne dokumenty wchodzące w skład oferty, w tym również te przedstawiane w formie oryginałów, za wyjątkiem dokumentów określonych w pkt 11.4.2. IDW, jeżeli zajdą okoliczności określone w art. 46 ust. 1, 1a i 2 Ustawy, nie podlegają zwrotowi przez Zamawiającego.

## Wykonawca ponosi wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem oferty.

# OPIS SPOSOBU OBLICZANIA CENY

## Podana w ofercie cena ofertowa brutto musi uwzględniać wszystkie wymagania niniejszej SIWZ oraz obejmować wszystkie koszty bezpośrednie i pośrednie, jakie poniesie Wykonawca z tytułu terminowego i prawidłowego wykonania całości przedmiotu zamówienia oraz podatek od towarów i usług (nie dotyczy Wykonawców zagranicznych, którzy nie są płatnikami podatku VAT w Polsce).

## Cena oferty oraz sposób jej przedstawienia w ofercie określony jest w Formularzu Ofertowym oraz w Załączniku 1A do Formularza Ofertowego. Szczegółową kalkulację zaoferowanej ceny Wykonawca przedstawi w Załączniku 1B do Formularza Ofertowego. Kalkulacja wskazana w Załączniku 1B do Formularza Ofertowego nie będzie stanowić podstawy dokonywania płatności, ale ma charakter informacyjny i służy porównaniu ofert. Brak złożenia Załącznika 1B powodował będzie niezgodność treści oferty ze specyfikacją.

## Wartość Usługi dla Etapu 1 – wsparcia w prowadzeniu postępowania przetargowego i wyboru Wykonawcy Robót dla danego Kontraktu nie może być niższa niż 1% i nie może być wyższa niż 3 % wartości Usługi dla Etapu 2 – realizacji Robót w okresie podstawowym dla danego Kontraktu.

## Wartość Usługi dla Etapu 3 w okresie gwarancji i zgłaszania wad z Umowy o Roboty (obejmującą również Wynagrodzenie w przypadku zastosowania Prawa opcji w pełnym zakresie, tj. łącznie przez okres 5 lat), nie może być niższa niż 7% wartości Etapu 2 w okresie podstawowym dla danego Kontraktu.

## W przypadku zaoferowania ceny oferty w sposób niezgodny z pkt 13.3 i 13.4, oferta taka zostanie uznana za niezgodną z SIWZ.

## Jeżeli złożono ofertę, której wybór prowadziłby do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług, Zamawiający w celu oceny takiej oferty doliczy do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami.

## Podane przez Wykonawcę w Formularzu ofertowym oraz w Załączniku 1A i 1B do Formularza Ofertowego wartości powinny być zaokrąglone do dwóch miejsc po przecinku.

# FORMA OFERTY

## Oferta wraz z załącznikami musi być sporządzona w języku polskim, mieć formę pisemną i format nie większy niż A4, w ORYGINALE oraz JEDNEJ KOPII będącej kserokopią oryginału oraz dodatkowo w KOPII W WERSJI ELEKTRONICZNEJ, tj. zeskanowanej oferty w formacie nieedytowalnego pliku PDF na płycie CD lub DVD. Na ofertach w formie papierowej powinien być odpowiedni napis: *„oryginał”*, *„kopia”*. W przypadku rozbieżności między wersją pisemną, a kopią oferty w wersji elektronicznej wiążący jest egzemplarz w wersji pisemnej.

## Stosowne wypełnienia miejsc wykropkowanych we wzorach dokumentów stanowiących załączniki do niniejszej SIWZ i wchodzących następnie w skład oferty mogą być dokonane komputerowo, maszynowo lub ręcznie.

## Dokumenty przygotowywane samodzielnie przez Wykonawcę na podstawie wzorów stanowiących załączniki do niniejszej SIWZ muszą mieć formę wydruku komputerowego lub maszynopisu.

## Całość oferty (z zastrzeżeniem pkt 14.8 IDW) musi być złożona w formie uniemożliwiającej jej przypadkowe zdekompletowanie – arkusze (kartki) oferty muszą być zszyte, w oprawie grzbietowej lub połączone w jedną całość inną techniką, a poszczególne kartki (arkusze) ponumerowane.

## Wszelkie miejsca w ofercie, w których Wykonawca naniósł poprawki lub zmiany wpisywanej przez siebie treści, (czyli wyłącznie miejsca, w których jest to dopuszczone przez Zamawiającego) muszą być parafowane przez osobę (osoby) podpisującą (podpisujące) ofertę, w przeciwnym razie nie będą uwzględnione.

## Dokumenty wchodzące w skład oferty mogą być przedstawiane w formie oryginałów lub kopii poświadczonych za zgodność z oryginałem. Zgodność z oryginałem wszystkich zapisanych stron kopii dokumentów wchodzących w skład oferty musi być potwierdzona przez osobę (lub osoby, jeżeli do reprezentowania Wykonawcy upoważnione są dwie lub więcej osoby) podpisującą (podpisujące) ofertę zgodnie z treścią dokumentu określającego status prawny Wykonawcy lub treścią załączonego do oferty pełnomocnictwa, z zastrzeżeniem pkt 14.7.

## Dokumenty sporządzone w języku obcym należy złożyć wraz z ich tłumaczeniem na język polski.

## Wykonawca, nie później niż w terminie składania ofert, może zastrzec w  Formularzu Ofertowym, którego wzór stanowi Załącznik nr 1 do niniejszej IDW, iż Zamawiający nie będzie mógł ujawnić informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. W takim przypadku Wykonawca zobowiązany jest złożyć ofertę w taki sposób, aby arkusze (kartki) których dotyczy tajemnica przedsiębiorstwa były W SPOSÓB TRWAŁY ODŁĄCZONE OD POZOSTAŁEJ CZĘŚCI OFERTY z zachowaniem ciągłości numeracji stron całej oferty. Ponadto każdy arkusz (kartka) objęty tajemnicą przedsiębiorstwa musi zostać opatrzony napisem informującym, że stanowi on tajemnicę przedsiębiorstwa (np. „Tajemnica przedsiębiorstwa”), natomiast wszystkie arkusze (kartki) zawierające tajemnicę przedsiębiorstwa muszą być zszyte, w oprawie grzbietowej lub połączone w jedną całość inną techniką. W przypadku, gdy Wykonawca nie zastosuje się do zapisów niniejszego punktu w zakresie wydzielenia arkuszy (kartek) objętych tajemnicą przedsiębiorstwa od pozostałej części oferty, Zamawiający nie będzie ponosił odpowiedzialności w przypadku ujawnienia informacji w nich zawartych np. podczas dokonywania wglądu do ofert przez osoby trzecie.

## Wykonawca nie może zastrzec następujących informacji: nazwy i adresu, informacji dotyczących ceny, terminu wykonania Zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofercie.

## Zamawiający nie ujawni informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa Wykonawcy w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji wskazanych przez Wykonawcę w pkt. 9 Formularza ofertowego stosownie do postanowień 14.8 IDW powyżej, o ile Wykonawca wykaże, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa.

## Podstawa zastrzeżenia informacji musi odpowiadać na następujące pytania:

1. Czy zastrzeżone informacje nie zostały ujawnione do wiadomości publicznej?
2. Jakie informacje techniczne, technologiczne, organizacyjne przedsiębiorstwa lub inne, które Wykonawca uznaje za tajemnicę przedsiębiorstwa zawarte są w zastrzeżonych informacjach?
3. Czy i ewentualnie jaką wartość gospodarczą posiadają powyższe informacje?
4. Jakie niezbędne działania zostały przez Wykonawcę podjęte w celu zachowania poufności danych objętych tymi informacjami?

# ZAWARTOŚĆ OFERTY

## Kompletna oferta musi zawierać następujące dokumenty:

## Formularz Ofertowy – wypełniony załącznik nr 1 wraz z załącznikiem 1A i 1B do IDW;

* 1. Załącznik Nr 5 do IDW – Jednolity Dokument dla Wykonawcy/ każdego z Wykonawców występujących wspólnie oraz Jednolity Dokument dla każdego z podmiotów, na którego zasoby powołuje się Wykonawca w celu spełnienia warunków udziału w postępowaniu oraz Jednolity Dokument dla Podwykonawcy, o którym mowa w pkt 9.3.
  2. Zobowiązanie podmiotu trzeciego do oddania do dyspozycji Wykonawcy niezbędnych zasobów na potrzeby wykonania Zamówienia - sporządzone zgodnie ze wzorem zawartym w Załączniku nr 4 do IDW
  3. Pełnomocnictwo/a jeżeli jest/są wymagane.

## Pożądane przez Zamawiającego jest złożenie w ofercie spisu treści z wyszczególnieniem liczby arkuszy (kartek) wchodzących w skład oferty.

# TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ

## Wykonawca pozostaje związany złożoną ofertą przez *(ilość dni)* dni. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu otwarcia ofert.

## Zgoda Wykonawcy na przedłużenie okresu związania ofertą jest dopuszczalna tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonywane jest po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczy jedynie Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza.

# MIEJSCE, TERMIN I SPOSÓB SKŁADANIA OFERT

## Ofertę należy złożyć (wpisać miejsce, nazwę i adres odpowiedniej jednostki organizacyjnej), w nieprzekraczalnym terminie:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| do dnia | ………. r. | **do godz.** | **……….** |

## W przypadku złożenia przez Wykonawcę oferty po terminie składania ofert, Zamawiający niezwłocznie zawiadomi o tym fakcie Wykonawcę, którego oferta dotyczy oraz zwróci tę ofertę po upływie terminu do wniesienia odwołania.

## Ofertę należy złożyć w nieprzeźroczystej, zabezpieczonej przed otwarciem kopercie, którą należy opisać następująco:

**„PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.**

**Centralne Biuro Zamówień**

**ul. Targowa 74**

**03-734 Warszawa**

**Oferta w postępowaniu na:**

**(podać pełną nazwę postępowania)**

**Nie otwierać przed dniem: *(wskazanym w pkt 18 IDW).*”.**

# MIEJSCE I TERMIN OTWARCIA OFERT

Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie Zamawiającego (wpisać miejsce, nazwę i adres odpowiedniej jednostki organizacyjnej)*,*

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| w dniu | ………. r. | **o godz.** | **………. .** |

# TRYB I SPOSÓB OCENY OFERT

## Zamawiający skorzysta z uprawnienia wynikającego z art. 24 aa ust. 1 Ustawy. Zamawiający najpierw dokona oceny ofert a następnie zbada czy Wykonawca, którego oferta została oceniona jako najkorzystniejsza, nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w Postępowaniu.

## W toku dokonywania oceny złożonych ofert Zamawiający może żądać udzielenia przez Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych przez nich ofert.

## Zamawiający poprawi w tekście oferty oczywiste omyłki pisarskie, oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek oraz inne omyłki polegające na niezgodności oferty ze Specyfikacją Istotnych Warunków Zamówienia, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty, niezwłocznie zawiadamiając o tym Wykonawcę, którego oferta została poprawiona.

## Ocena zgodności ofert z wymaganiami Zamawiającego przeprowadzona zostanie wyłącznie na podstawie analizy dokumentów i materiałów, jakie Wykonawca zawarł w swej ofercie.

## Ocenie podlegać będzie zarówno formalna jak i merytoryczna zgodność oferty z wymaganiami niniejszej SIWZ.

## Zamawiający oceni i porówna jedynie te oferty, które:

1. zostaną złożone w terminie;
2. nie zostaną odrzucone przez Zamawiającego;
   1. Zamawiający oceni oferty zgodnie z poniższymi kryteriami:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Kryterium | Waga |
| 1. | Cena | 40 % |
| 2. | Doświadczenie personelu Wykonawcy | 30% |
| 3. | Metodologia | 20% |
| 4. | Kazus | 10% |
| RAZEM: | | 100 % |

* 1. Punkty przyznawane za podane wyżej kryteria będą liczone według następujących wzorów:

**Kryterium 1– Cena.**

W kryterium tym będzie oceniania Cena, przez którą należy rozumieć całkowite Wynagrodzenie brutto Wykonawcy z tytułu realizacji umowy.

1. w przypadku, gdy liczba ofert, o których mowa w pkt. 19.9 wyniesie   
   od 1 do 3, wg poniższego wzoru:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| *X1=* | *Cn* | *x 100 x Wkr* |
| *Cb* |

gdzie:

**Wkr** – waga Kryterium 1 *[%],*

**X1** – liczba punktów (z uwzględnieniem wagi kryterium) w Kryterium 1,

**Cn** – najniższa oferowana całkowita cena brutto,

**Cb** – całkowita cena brutto badanej oferty.

1. w przypadku, gdy liczba ofert, o których mowa w pkt. 19.9 wyniesie 4 lub więcej, wg poniższego schematu, (z zastosowaniem średniej miarodajnej wartości ofert – Śo):

- dla ofert z całkowitą ceną brutto równą lub niższą od wartości Śo dla obliczenia ilości pkt w tym kryterium zastosowany zostanie poniższy wzór A:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| *X1= (* | *(*Śo *- Cb)* | *x 10 + 90) x Wkr* |
| *(*Śo *- Cn)* |

- dla ofert z całkowitą ceną brutto powyżej wartości Śo dla obliczenia ilości pkt w tym kryterium zastosowany zostanie poniższy wzór B:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| *X1= (* | *(Cd* *- Cb)* | *x 60 + 30) x Wkr* |
| *(Cd -* Śo*)* |

gdzie:

**Wkr** – waga kryterium *[%]*

**X1** – liczba punktów (z uwzględnieniem wagi kryterium) w Kryterium 1*,*

**Cb** – całkowita cena brutto badanej oferty,

**Cn** – najniższa oferowana całkowita cena brutto,

**Cd** – najdroższa oferowana całkowita cena brutto,

**Śo** – średnia miarodajna wartość ofert, która obliczona będzie na podstawie poniższego wzoru:

|  |  |
| --- | --- |
| *Śo=* | *Ca1* *+ Ca2 +....+Can* |
| *ln* |

gdzie:

Ca1+Ca2+...+Can – suma wartości całkowitych cen brutto ofert, o których mowa w pkt 19.9 z wyłączeniem wartości całkowitych cen brutto ofert skrajnych tj. najtańszej i najdroższej.

ln – liczba ofert, o których mowa w pkt 19.9 z wyłączeniem ofert skrajnych tj. najtańszej i najdroższej.

**Kryterium 2 - Doświadczenie personelu Wykonawcy**

W kryterium tym bedzie podlegać ocenie doświadczenie kluczowych członków Personelu Wykonawcy, wskazanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia, w załączonym do oferty Załączniku - wykaz osób na potrzeby weryfikacji kryteriów oceny ofert (Załacznik nr 8 do IDW).

Punktowane będzie:

|  |  |
| --- | --- |
| Podkryteria | Wartość punktowa |
| Doświadczenie Inżyniera Rezydenta – podkryterium 1 (PK1) | Maksymalnie 20 pkt |
| Doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [1]… – podkryterium 2 (PK2) | Maksymalnie 20 pkt |
| Doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [2] … – podkryterium 3 (PK3) | Maksymalnie 20 pkt |
| Doświadczenie Inspektora Nadozru w branży [3] …– podkryterium 4 (PK4) | Maksymalnie 20 pkt |

*Gdzie: [1], [2], [3] –branże kluczowe dla projektu i zależna od specyfiki projektu.*

Punkty w tym Kryterium przyznane zostaną wg wzoru:

**X2**= \* 100\*Wkr2

**X2** – liczba punktów (z uwzględnieniem wagi kryterium) Kryterium 2,

**Wkr2** – waga Kryterium 2 *[%].*

1. **Podkryterium 1 (PK1) – Doświadczenie Inżyniera Rezydenta (do 20 pkt).**

W ocenie będzie brane doświadczenie Inżyniera Rezydenta.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Podkryterium 1 | | Liczba punktów |
| 1. | W ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 7 lat doświadczenia w pracy przy realizacji projektów liniowych kolejowych realizowanych w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe, w tym co najmniej 4 lata doświadczenia na stanowisku Inżyniera Projektu lub Inżyniera Rezydenta lub co najmniej 7 lat na stanowisku Inspektora Nadzoru. | 10 pkt |
| 2. | Przez minimum 12 miesięcy pełnił funkcję Inżyniera Projektu/Inżyniera Rezydenta/Dyrektora Kontraktu na zadaniu obejmujacym nadzór nad liniową inwestycją kolejową owartości co najmniej …. PLN netto. | 2 pkt za każdą inwestycję spełniającą wskazane parametry, max. 10 pkt. |
|  | **Suma PK1** | 20 pkt |

1. **Podkryterium 2 (PK2) – Doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [1]… (do 20 pkt)**

W ocenie będzie brane pod uwagę doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [1] …

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Podkryterium 2 | | Liczba punktów |
| 1. | W ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 5 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji Kierownika budowy, Kierownika robót lub Inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | 8 pkt |
| 2. | Przez minimum 12 miesięcy pełnił funkcję Inspektora nadzoru w danej branży na zadniu obejmujacym nadzór nad liniową inwestycją kolejową obejmujacą … *(podać charakterystyczne parametry w zależności od specyfiki danej branży np. wymienę sieci trakcyjnej o długości co najmniej…, wykonanie nawierzchni torowej na linii dwutorowej o długości co najmniej … - pojedyńczego toru, obiekt inżynieryjny o długości przesła co najmniej …. ).* | 2 pkt za każdą inwestycję spełniającą wskazane parametry, max. 12 pkt. |
|  | **Suma PK2** | 20 pkt |

1. **Podkryterium 3 (PK3) – Doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [2]… (do 20 pkt)**

W ocenie będzie brane pod uwagę doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [2]…

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Podkryterium 3 | | Liczba punktów |
| 1. | W ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 5 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji Kierownika budowy, Kierownika robót lub Inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | 8 pkt |
| 2. | Przez minimum 12 miesięcy pełnił funkcję Inspektora nadzoru w danej branży na zadniu obejmujacym nadzór nad liniową inwestycją kolejową obejmujacą … *(podać charakterystyczne parametry w zależności od specyfiki danej branży np. wymienę sieci trakcyjnej o długości co najmniej…, wykonanie nawierzchni torowej na linii dwutorowej o długości co najmniej … - pojedyńczego toru, obiekt inżynieryjny o długości przesła co najmniej …. ).* | 2 pkt za każdą inwestycję spełniającą wskazane parametry, max. 12 pkt. |
|  | **Suma PK3** | 20 pkt |

1. **Podkryterium 4 (PK4) – Doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [3] … (do 20 pkt)**

W ocenie będzie brane pod uwagę doświadczenie Inspektora Nadzoru w branży [3] …

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Podkryterium 4 | | Liczba punktów |
| 1. | W ciągu ostatnich 10 lat liczonych do terminu składania ofert w postępowaniu zdobył minimum 5 letnie doświadczenie polegające na pełnieniu funkcji kierownika budowy, kierownika robót lub inspektora nadzoru w zakresie minimum 1 inwestycji infrastrukturalnej, realizowanej r w oparciu o warunki kontraktu FIDIC lub inne standardowe warunki kontraktowe. | 8 pkt |
| 2. | Przez minimum 12 miesięcy pełnił funkcję Inspektora nadzoru w danej branży na zadniu obejmujacym nadzór nad liniową inwestycją kolejową obejmujacą … *(podać charakterystyczne parametry w zależności od specyfiki danej branży np. wymienę sieci trakcyjnej o długości co najmniej…, wykonanie nawierzchni torowej na linii dwutorowej o długości co najmniej … - pojedyńczego toru, obiekt inżynieryjny o długości przesła co najmniej …. ).* | 2 pkt za każdą inwestycję spełniającą wskazane parametry, max. 12 pkt. |
|  | **Suma PK4** | 20 pkt |

**Kryterium 3 - Metodologia**

Na Ocenę Metodyki realizacji zamówienia składa się ocena znajomości Projektu przewidywania potencjalnych ryzyk i sposobów ich unikania i przeciwdziałania, znajomość przedmiotu zamówienia oraz podejście Wykonawcy do wykonywania usługi.

*UWAGA: Opracowanie w kryterium Metodologia nie powinno przekraczać objętości 30 stron formatu A4 przy zastosowaniu czcionki Arial 12 i odstępem między wierszami na poziomie 1,5.*

Na powyższe Kryterium składają się 3 podkryteria:

|  |  |
| --- | --- |
| Podkryteria | Wartość punktowa |
| Kluczowe elementy Projeku – podkryterium 1 [PK1] | Maksymalnie 10 pkt |
| Mitygacja ryzyk – podkryterium 2 [PK2] | Maksymalnie 30 pkt |
| Rozmowa z Inżynierem Projektu – podkryterium 3 [PK3] | Maksymalnie 20 pkt |

Punkty w tym Kryterium przyznane zostaną wg wzoru:

X3= \* 100\* Wkr3

**X3**– liczba punktów (z uwzględnieniem wagi kryterium) Kryterium 3,

**Wkr3** – waga Kryterium 3 *[%]*

1. **Podkryterium PK1 – Kluczowe elementy Projektu (10 pkt)**

W podkryterium oceniane będzie opracowanie pisemne – opis kluczowych elementów Projektu. Jako kluczowe elementy Projektu, Zamawiający uzna elementy, które:

1. Są konieczne do jego wykonania (nie ma możliwości technicznych ani prawnych pozwalających na ich uniknięcie);
2. Ich nieprawidłowa realizacja wiąże się z realnym niebezpieczeństwem negatywnych skutków finansowych i terminowych dla Wykonawcy lub Zamawiającego.

W ramach podkryterium Wykonawca wskaże elementy, które uważa jako kluczowe dla realizacji Projektu, jak również uzasadni swój wybór, biorąc pod uwagę wyżej wymienione cechy kluczowych elementów Projektu.

Punkty przyznawane będą niezależnie przez wyznaczonych Członków Komisji przetargowej:

|  |  |
| --- | --- |
| Członek Komisji | Za każdy poprawnie wskazany kluczowy element Projektu - 1 punkt |
| 1 | Od 0 do n |
| 2 | Od 0 do n |
| n | Od 0 do n |

Punkty w PK1 będą obliczane w sposób następujący:

PK1=

1. **Podkryterium PK2 – Mitygacja ryzyk (30 pkt)**

W podkryterium oceniane będzie opracowanie pisemne – opisanie sposobów zapobiegania, przeciwdziałania i zarządzania ryzykiem oraz opracowanie systemu wczesnego ostrzegania Zamawiającego o zagrożeniach. Wykonawca dokona oceny zidentyfikowanych przez siebie ryzyk oraz ryzyk wskazanych przez Zamawiającego w Załączniku nr 10 do IDW. Wykonawca w opracowaniu odniesie się do maksymalnie 10 ryzyk.

Za każde właściwe opisanie zapobiegania, przeciwdziałania i zarządzania ryzykiem, oraz opracowanie systemu wczesnego ostrzegania dla tego ryzyka, Wykonawca dostanie 3 pkt, maksymalnie 30 pkt. Punkty przyznawane będą niezależnie przez wszystkich lub wskazanych Członków Komisji Przetargowej:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Członek Komisji | Ilość poprawnie opisanych sposobów mitygacji ryzyk | Ilość punktów (ilość poprawnie opisanych sposobów mitygacji ryzyk \* 3 pkt) |
| 1 | Od 0 do 10 | Od 0 do 30 |
| 2 | Od 0 do 10 | Od 0 do 30 |
| n | Od 0 do 10 | Od 0 do 30 |

Punkty w PK2 będą obliczane w sposób następujący:

PK2=

1. **Podkryterium PK3 – Rozmowa z Inżynierem Projektu (20 pkt)**

W podkryterium oceniana będzie bezpośrednia rozmowa osoby dedykowanej na stanowisko Inżyniera Projektu z komisją Zamawiającego na temat wskazanych w metodologii ryzyk i sposobu im zapobiegania oraz znajomości przedmiotu zamówienia.

Punkty przyznawane będą przez poszczególnych Członków Komisji w trzech obszarach – znajomości Inżyniera Projektu ryzyk, wskazanych w metodologii, mitygacji tych ryzyk i znajomości przedmiotu zamówienia. Każdy z Członków Komisjii będzie mógł przyznać od 0 do 3 punktów. Liczba Członków Komisji prowadzących rozmowy z poszczególnymi osobami dedykowanymi na stanowisko Inżyniera Projektu będzie stała.

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Członek Komisji | Ocena w obszarze identyfikacji ryzyk | Ocena w obszarze mitygacji ryzyk | Ocena w obszarze znajmości przedmiotu zamówienia |
| 1 | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt |
| 2 | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt |
| n | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt |

Punkty w podkryterium zostaną obliczone wg. następującego wzoru:

PK3= \*20

**Kryterium 4 - Kazus**

W ramach tego Kryterium Wykonawca opracowuje pisemne rozwiązanie problematycznej sytuacji przedstawionej przez Zamawiającego, związanej z realizacją umowy oraz stosowaniem Prawa zamówień publicznych (Załącznik do IDW nr 9). Rozwiązanie kazusu będzie oceniane niezależnie przez wszystkich Członków Komisji przetargowej, w następujący sposób:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Członek Komisji | Ocena poprawności wniosków i rekomendacji | Ocena prawidłowości prowadzonej argumentacji, uzasadnienia prawnego i faktycznego | Posłużenie się przykładami,  stanowiskiem orzecznictwa i doktryny |
| 1 | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt |
| 2 | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt |
| n | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt | 0 do 3 pkt |

Punkty w podkryterium zostaną obliczone wg. następującego wzoru:

X4= \*10

Skala punktów: 0-10 pkt

X4 – liczba punktów uzyskanych w Kryterium 4

**Oferty zostaną ocenione zgodnie z poniższym wzorem:**

**X = X1 + X2 + X3 + X4**

**gdzie:**

**X – łączna suma punktów oferty,**

**X1, X2, X3(…) – liczba punktów uzyskanych w danym Kryterium.**

* 1. Za najkorzystniejszą uznana zostanie oferta niepodlegająca odrzuceniu z najwyższą liczbą punktów.
  2. Zamawiający zastosuje zaokrąglenie wyniku do dwóch miejsc po przecinku.
  3. W przypadku wystąpienia omyłek w złożonej ofercie (formularz Oferty), Zamawiający poprawi omyłki na podstawie art. 87 ust. 2 Ustawy, tj. przyjmie za prawidłowe wartości jednostkowe i poprawi sumę i/lub iloczyn niniejszych wartości.

# WYMAGANIA DOTYCZĄCE ZABEZPIECZENIA NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY

## Zamawiający ustala zabezpieczenie należytego wykonania umowy zawartej w wyniku postępowania o udzielenie niniejszego zamówienia w wysokości *(określić wysokość)*% ceny całkowitej brutto podanej w ofercie.

## Wybrany Wykonawca zobowiązany jest wnieść zabezpieczenie należytego wykonania umowy przed podpisaniem umowy, które może być wnoszone według wyboru Wykonawcy w jednej lub w kilku następujących formach:

1. pieniądzu;
2. poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;
3. gwarancjach bankowych;
4. gwarancjach ubezpieczeniowych;
5. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (tekst jedn. Dz. U. z 2007, Nr 42 poz. 275 ze zm.).

Zamawiający dopuszcza wniesienie zabezpieczenia i jego kontynuację w sposób określony w Warunkach Umowy.

## W przypadku wnoszenia przez Wykonawcę zabezpieczenia należytego wykonania umowy w formie gwarancji, gwarancja ma być, co najmniej gwarancją bezwarunkową, nieodwołalną, płatną na pierwsze pisemne żądanie Zamawiającego. W treści gwarancji nie mogą być wymienione jakiekolwiek warunki i dokumenty uzasadniające roszczenie. Treść gwarancji powinna być zasadniczo zgodna z załączonym do SIWZ wzorem. Przed złożeniem gwarancji Wykonawca uzyska od Zamawiającego akceptację jej treści. Wzór gwarancji stanowi Załącznik Nr 3 do IDW.

## Gwarancja może być wystawiona wyłącznie przez banki lub zakłady ubezpieczeń nadzorowane przez Komisję Nadzoru Finansowego („KNF”) albo przez oddziały zagranicznych instytucji kredytowych lub ubezpieczeniowych z listy KNF (<http://www.knf.gov.pl/szukaj_podmioty.jsp>).

## Zamawiający ma prawo zażądać dostarczenia zaudytowanego sprawozdania finansowego wystawcy zabezpieczenia za ostatni rok obrotowy wraz z opinią audytora, o ile sprawozdanie to nie jest ogólnodostępne.

## Gwarancje i poręczenia muszą zawierać (oprócz elementów właściwych dla każdej formy, określonych przepisami prawa):

* nazwę i adres Zamawiającego,
* oznaczenie (numer i nazwa) umowy,

## Zabezpieczenie należytego wykonania umowy wnoszone w pieniądzu należy przelać na następujący rachunek Zamawiającego:

Nazwa banku: :…………………….

Nr konta: :…………………….

Nr SWIFT: ……………………. .

Za termin wniesienia zabezpieczenia uznaje się termin zaksięgowania na rachunku Zamawiającego. Na przelewie należy podać następującą treść: „Zabezpieczenie należytego wykonania umowy (wpisać właściwy numer umowy)”.

## Jeżeli zabezpieczenie wniesiono w pieniądzu, Zamawiający przechowuje je na oprocentowanym rachunku bankowym. Zamawiający zwraca zabezpieczenie wniesione w pieniądzu z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowane, pomniejszone o koszt prowadzenia tego rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy Wykonawcy.

## W przypadku oferty wspólnej dopuszcza się podział zabezpieczenia należytego wykonania umowy pomiędzy Wykonawców składających ofertę, przy czym suma jego wszystkich części nie może być niższa od wymienionej w punkcie 20.1.

## W przypadku wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy w każdej dopuszczalnej przez Zamawiającego formie innej niż pieniądz, Wykonawca jest zobowiązany do dostarczenia bezpośrednio do Zamawiającego (osobie wyznaczonej do kontaktów dla przedmiotowego Zamówienia) lub za pośrednictwem banku prowadzącego rachunek wystawcy zabezpieczenia, oryginału dokumentu potwierdzającego zabezpieczenia należytego wykonania umowy w wysokości żądanej przez Zamawiającego, wraz z potwierdzeniem banku prowadzącego rachunek wystawcy zabezpieczenia lub notariusza, jeśli wystawcą zabezpieczenia nie jest bank, że podpisy złożone na dokumencie zabezpieczenia należą do osób upoważnionych do reprezentowania wystawcy zabezpieczenia.

## Zabezpieczenie należytego wykonania Umowy będzie zwrócone lub zwolnione w 70 % wysokości Wykonawcy w terminie 60 dni od zakończenia Etapu 2 - realizacji prac projektowych i Robót. Pozostałe 30 % Zabezpieczenia wykonania Umowy zostanie zwrócone Wykonawcy nie później niż 30 dni od ukończenia Etapu 3 - okresu gwarancji i zgłaszania wad. W przypadku wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy w każdej dopuszczalnej formie innej niż pieniądz, Wykonawca jest zobowiązany do dostarczenia do Zamawiającego (osobie wyznaczonej do kontaktów dla przedmiotowego zamówienia) oryginału dokumentu potwierdzającego zabezpieczenia należytego wykonania umowy w wysokości żądanej przez Zamawiającego.

# ŚRODKI OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCE WYKONAWCOM

## Wykonawcom, a także innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów Ustawy, przysługują środki ochrony prawnej przewidziane w art. 179 i następnych Ustawy.

## Wobec niezgodnej z przepisami Ustawy czynności Zamawiającego podjętej w toku postępowania lub w przypadku zaniechania przez Zamawiajacego dokonania czynności, do których podjęcia zobowiązany jest Zamawiający przepisami Ustawy, Wykonawca może wnieść odwołanie.

## Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo elektronicznej, podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym przy pomocy ważnego kwalifikowanego certyfikatu lub równoważnego środka, spełniającego wymagania dla tego rodzaju podpisu.

## Odwołujący przesyła kopię odwołania Zamawiającemu przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu.

## Odwołanie wnosi się w terminie 10 dni od dnia przesłania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia – jeżeli informacje te zostały przesłane w sposób określony w art. 180 ust. 5 Ustawy zdanie drugie, albo w terminie 15 dni – jeżeli informacje zostały przesłane w inny sposób.

## Odwołanie wobec treści ogłoszenia o zamówieniu, a także wobec postanowień Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia wnosi się w terminie 10 dni od dnia publikacji ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej lub zamieszczenia Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia na stronie internetowej.

## Odwołanie wobec czynności innych niż określone w pkt 21.5 i 21.6 IDW wnosi się w terminie 10 dni od dnia, w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.

# PODWYKONAWSTWO

## Zamawiający dopuszcza powierzenie wykonania części niniejszego zamówienia podwykonawcom. Wykonawca zobowiązany jest wskazać w Jednolitym Dokumencie części Zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom.

## Brak wskazania części zamówienia, które Wykonawca zamierza powierzyć Podwykonawcom będzie rozumiany przez Zamawiającego jako zgoda Wykonawcy na wykonanie całego przedmiotu zamówienia samodzielnie, bez powierzenia części zamówienia podwykonawcom.

# SPOSÓB POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCAMI

## Zamawiający będzie porozumiewał się z Wykonawcą w sprawach dotyczących niniejszego postępowania w formie pisemnej, faksem oraz drogą elektroniczną, za wyjątkiem oferty, która musi być złożona w formie pisemnej. Oświadczenia wnioski, zawiadomienia oraz informacje uważa się za złożone w terminie, jeżeli ich treść dotarła do adresata przed upływem terminu, a fakt otrzymania został niezwłocznie potwierdzony przez każdą ze stron na żądanie drugiej.

## Pisma należy kierować na poniższy adres:

PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.  
Centralne Biuro Zamówień  
Wydział Zamówień inwestycyjnych  
ul. Targowa 74, 03-734 Warszawa

z dopiskiem: „(podać pełną nazwę postępowania)”

# PRACOWNICY ZAMAWIAJĄCEGO UPOWAŻNIENI DO KONTAKTOWANIA SIĘ Z WYKONAWCAMI

Osobą upoważnioną przez Zamawiającego do kontaktowania się z Wykonawcami jest:

Pan/Pani …………, e-mail: …………..

fax. ……………. .

# INFORMACJE O FORMALNOŚCIACH, JAKIE POWINNY ZOSTAĆ DOPEŁNIONE PO WYBORZE OFERTY W CELU ZAWARCIA UMOWY W SPRAWIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO

## Wykonawca, którego oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą, zobowiązany jest nie później niż 3 dni przed podpisaniem umowy przedłożyć Zamawiającemu:

* + jeżeli Wykonawca ma siedzibę poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej   
    i zamierza realizować zamówienie za pośrednictwem oddziału zarejestrowanego na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, powinien złożyć odpowiednie oświadczenie, że zamówienie będzie realizowane za pośrednictwem tego oddziału;
  + jeżeli ofertę złożyli Wykonawcy występujący wspólnie, powinni oni przedłożyć umowę konsorcjum lub umowę spółki;
  + przed podpisaniem umowy Wykonawca wniesie zabezpieczenie należytego wykonania umowy, o którym mowa w pkt 20 IDW.

## O terminie na przedłożenie stosownych dokumentów, zgodnie z powyższymi postanowieniami, Wykonawca zostanie powiadomiony przez Zamawiającego odrębnym pismem. W przypadku nieprzedłożenia przez Wykonawcę wymaganych dokumentów w terminie, umowa nie zostanie zawarta z winy Wykonawcy, wniesione wadium zostanie zatrzymane, a ponadto Zamawiający będzie uprawniony do dochodzenia odszkodowania na zasadach ogólnych (za szkodę spowodowaną uchyleniem się od zawarcia umowy).

# ZAŁĄCZNIKI DO NINIEJSZEJ IDW

**Załącznik nr 1** - Formularz ofertowy oraz załącznik 1A i 1B do formularza ofertowego– wzór;

**Załącznik nr 2** – Oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej – wzór;

**Załącznik nr 3** – Gwarancja [ubezpieczeniowej/bankowej] należytego wykonania umowy i właściwego usunięcia wad i usterek -wzór :

**Załącznik nr 4** – Zobowiązanie podmiotu trzeciego do oddania do dyspozycji Wykonawcy niezbędnych zasobów na potrzeby wykonania zamówienia - wzór;

**Załącznik nr 5** – Jednolity Dokument – wzór;

**Załącznik nr 6 -** Wykaz zamówień wykonanych przez Wykonawcę – wzór;

**Załącznik nr 6a -** potencjał kadrowy – wzór;

**Załącznik nr 7 –** Oświadczenie na potwierdzenie braku podstaw wykluczenia Wykonawcy z postępowania – wzór.

**Załącznik nr 8** - Wykaz osób na potrzeby weryfikacji kryteriów oceny ofert – wzór;

**Załącznik nr 9** - Treść Kazusu;

**Załącznik nr 10** –Ryzyka zdefiniowane przez Zamawiającego.

**Załącznik nr 1 do IDW** - Formularz ofertowy – wzór



|  |  |
| --- | --- |
| **NR SPRAWY:** | …………….. **(wprowadzić nr postępowania)** |
| **ZAMAWIAJĄCY:**  **PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.**  **ul. Targowa 74**  **03-734 Warszawa** | |

**Składając ofertę postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn.**

***…………. (podać pełną nazwę postępowania)***

my niżej podpisani:

**WYKONAWCA 1** ......................................................................................................................

adres ul. ...............................................................................................................

kod ……………………….. miasto ……………………….. kraj ………………………..

nr telefonu..................................... nr faksu.....................................................................

adres e-mail ……………………………………………………………………………………...

NIP.............................................., REGON ............................................................................

**WYKONAWCA 2\***..............................................................................................................

adres ul. ...........................................................................................................................

kod ……………………….. miasto ……………………….. kraj ………………………..

nr telefonu.............................................. nr faksu............................................................

adres e-mail ……………………………………………………………………………………...

NIP................................................................., REGON .....................................................

**WYKONAWCA 3\*** ............................................................................................................

adres ul. ..................................................................................................................................

kod ……………………….. miasto ……………………….. kraj ………………………..

nr telefonu.............................................. nr faksu..............................................................

adres e-mail ……………………………………………………………………………………...

NIP................................................................., REGON .........................................................

**PEŁNOMOCNIK\*** doreprezentowania Wykonawców ubiegających się wspólnie o udzielenie Zamówienia **(np. Lider Konsorcjum)** ...............................................................................

...................................................................................................................................................

adres ul. ...........................................................................................................................

kod ……………………….. miasto ……………………….. kraj ………………………..

nr telefonu................................................ nr faksu...........................................................

adres e-mail ……………………………………………………………………………………...

NIP....................................................., REGON ..................................................................

**\****wypełniają jedynie Wykonawcy wspólne ubiegający się o udzielenie zamówienia*

1. **OŚWIADCZAMY**, iż zapoznaliśmy się z treścią *Ogłoszenia o zamówieniu* oraz SIWZ dla niniejszego zamówienia.
2. **AKCEPTUJĘ(EMY)**, w pełni i bez zastrzeżeń, postanowienia: SIWZ dla niniejszego zamówienia, wyjaśnień do tej SIWZ oraz modyfikacji tej SIWZ i uznajemy się za związanych określonymi w nim postanowieniami.
3. **GWARANTUJĘ(EMY)** wykonanie całości niniejszego zamówienia zgodnie z treścią: SIWZ, wyjaśnień do SIWZ oraz jej modyfikacji.
4. **ZREALIZUJĘ(EMY)** przedmiotowe zamówienie zgodnie z wymaganiami określonymi w SIWZ za:

całkowitą cenę netto ......................... PLN

*(słownie: .......................................................................)*

plus należny podatek VAT ...................................PLN

*(słownie: .......................................................................)*

co stanowi całkowitą cenę brutto ......................... PLN

*(słownie: .....................................................................)1*

1 – Cena powinna zostać przeniesiona z tabeli w pkt 4 załącznika 1A do Formularza ofertowego.

1. **POWYŻSZA** cena brutto uwzględnia wszystkie wymagania niniejszej SIWZ oraz obejmuje wszelkie koszty bezpośrednie i pośrednie, jakie poniesie Wykonawca z tytułu prawidłowego i terminowego wykonania całości przedmiotu zamówienia, zysk oraz wszelkie wymagane przepisami podatki i opłaty, a w szczególności podatek od towarów i usług oraz podatek akcyzowy.
2. **W PRZYPADKU** uznania mojej (naszej) oferty za najkorzystniejszą zobowiązuję(emy) się do zabezpieczenia umowy zgodnie z treścią SIWZ.
3. **ZOBOWIĄZUJĘ(MY)** się zawrzeć umowę w miejscu i terminie, jakie zostaną wskazane przez Zamawiającego.
4. **ZASTRZEGAMY / NIE ZASTRZEGAMY**\* informacje/i stanowiące/ych TAJEMNICĘ PRZEDSIĘBIORSTWA w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji zgodnie z postanowieniami pkt 14.9 IDW.
5. **OŚWIADCZAMY**, iż – za wyjątkiem informacji zawartych w oferciena stronach   
   nr od …… do …… (lub w pkt … Jednolitego Dokumentu) wszelkie załączniki są jawne i nie zawierają informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji.

Dokumenty stanowiące tajemnice przedsiębiorstwa zabezpieczyliśmy zgodnie z wytycznymi zawartymi w pkt 14.9 IDW.

1. **OŚWIADCZAMY,** iż wykazując spełnianie warunków, o których mowa w art. 22 ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (t.j.: Dz. U. z 2015 r., poz. 2164 z późn. zm.) zwanej dalej „UPZP”, BĘDZIEMY/NIE BĘDZIEMY\*\* polegać na zasobach następujących podmiotów (na zasadach określonych w art. 26 ust. 2b UPZP):

**Podmiot nr 1**.....................................................................................................................

adres ul. .............................................................................................................................

kod ……………………….. miasto ……………………….. kraj …………………………..

nr telefonu.............................................. nr faksu..............................................................

adres e-mail ……………………………………………………………………………...…...

NIP.........................................................., REGON ..........................................................

(Wykonawca polega na WIEDZY I DOŚWIADCZENIU\*\*/ OSOBACH ZDOLNYCH DO WYKONANIA ZAMÓWIENIA\*\*/ZDOLNOŚCIACH FINANSOWYCH\*\* Podmiotu nr 1).

**Podmiot nr 2**.......................................................................................................................

adres ul. .............................................................................................................................

kod ……………………….. miasto ……………………….. kraj …………………………..

nr telefonu.................................................nr faksu.........................................................

adres e-mail ……………………………………………………………………………...…...

NIP...........................................................,REGON ..........................................................

(Wykonawca polega na WIEDZY I DOŚWIADCZENIU\*\*/ OSOBACH ZDOLNYCH DO WYKONANIA ZAMÓWIENIA\*\*/ZDOLNOŚCIACH FINANSOWYCH\*\* Podmiotu nr 2).

1. **OFERTĘ** niniejszą składamy na …………… kolejno ponumerowanych stronach.
2. **W ZAŁĄCZENIU** do niniejszego Formularza Ofertowego przedkładamy, na ................ kolejno ponumerowanych stronach, komplet nw. dokumentów:
3. …………………………………………………...,
4. …………………………………………………...,
5. …………………………………………………...,
6. …………………………………………………...,
7. …………………………………………………...,

**\*\*** niepotrzebne skreślić.

........................................................................................................

(podpis**[[2]](#footnote-3)\*\*\***, miejscowość, data)

**Załącznik 1A do Formularza ofertowego** – Cena ofertowa

**SPOSÓB OBLICZANIA CENY:**

1. Całkowita cena ofertowa składać się będzie z sumy cen zaoferowanych za Usługę świadczoną dla każdego z Kontraktów. Na całkowitą cenę ofertową dla każdego z Kontraktów składa się:
   1. **Wynagrodzenie za Etap 1**, stanowiące ekwiwalent za Usługi Inżyniera na Etapie 1 - wsparcia w prowadzeniu postępowania przetargowego i wyboru Wykonawcy Robót, nie niższe niż 1% i nie wyższe niż 3 % wartości Usługi dla Etapu 2 w okresie podstawowym dla danego Kontraktu.
   2. **Wynagrodzenie za Etap 2**, stanowiące ekwiwalent za wykonanie Usługi na Etapie 2 - realizacji Robót.
   3. **Wynagrodzenie za Etap 3**, stanowiące ekwiwalent za wykonanie Usługi na Etapie 3 – w okresie gwarancji i zgłaszania wad (obejmujące również Wynagrodzenie w przypadku zastosowania Prawa opcji w pełnym zakresie, tj. łącznie przez okres 5 lat), nie niższe niż 7% wartości Etapu 2 w okresie podstawowym dla danego Kontraktu , w tym nie niższe niż:
      1. 4 % wartości Etapu 2 w okresie podstawowym dla danego Kontraktu dla okresu minimalnego wykonywania usługi w Etapie 3 tj. przez okres 2 lat;
      2. 1 % wartości Etapu 2 w okresie podstawowym dla danego Kontraktu dla każdego kolejnego roku wykonywania usługi w Etapie 3 .

Długość okresów realizacji Etapu 2 dla poszczególnych kontraktów celem wyliczenia ceny oferty wynosi odpowiednio:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Numer Kontraktu** | **Długość okresu podstawowego (okresu X) w miesiącach** | **Długość okresu wydłużonego (okresu Y) w miesiącach** | **Długość w miesiącach okresu wykraczającego poza okres wydłużony (okres Z), za który przysługuje wynagrodzenie stałe obliczone wg wzoru** **r\*0,2\*40%W** |
| ***1*** | ***2*** | ***3*** | ***4*** |
| **1.** |  |  | 3 miesiące |
| **2.** |  |  | 3 miesiące |
| **3.** |  |  | 3 miesiące |

Tab.1.

1. Wynagrodzenie maksymalne za Etap 2, składa się z Wynagrodzenia w części stałej i  zmiennej.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Okres wykonywania usługi | Wynagrodzenie stałe | Wynagrodzenie zmienne |
| Okres podstawowy | 40%W PLN | 60%W PLN |
| Okres wydłużony | p\*n\*40%W PLN |
| Okres wykonywania robót wykraczający poza okres wydłużony przez pierwsze 3 miesiące | r\*0,2\*40%W PLN |
| Okres wykonywania robót wykraczający poza okres wydłużony przez kolejne miesiące | 0 PLN |

Tab.2.

**Gdzie:**

**W** - Wynagrodzenie podstawowe netto za realizacje Etapu 2 (Wykonawca ustala wynagrodzenie w oparciu o Okres podstawowy oraz przedmiot zamówienia). Wykonawca dla poszczególnych Kontraktów wycenia Wynagrodzenie podstawowe w części 2 w sposób następujący:

|  |  |
| --- | --- |
| Numer Kontraktu | Wynagrodzenie podstawowe netto za Etap 2 |
| 1 | <kwota> |
| ... | … |

Tab.3.

**n** – wskaźnik, mieszczący się w granicach od 0,8 do 1 którego wartość Wykonawca określa dla poszczególnych Kontraktów w sposób następujący:

|  |  |
| --- | --- |
| Numer Kontraktu | Wskaźnik n  <od 0,8 do 1> |
| 1 | <wskaźnik> |
| ... |  |

Tab.4.

**p** – jest wyrażonym ułamkowo stosunkiem okresu wydłużonego do okresu podstawowego (z danych z Tab.1, kolumna 3/2), który należy zaokrąglić do dwóch miejsc po przecinku.

r – jest to wyrażonym ułamkowo stosunkiem 3 miesięcy (tj. okresu wykraczającego poza okres wydłużony, za który przysługuje wynagrodzenie stałe) do ilości miesięcy trwania okresu podstawowego (z danych z Tab. 1 kolumna 4/2), który należy zaokrąglić do dwóch miejsc po przecinku.

Cena za realizację Etapu 2 będzie obliczona i wprowadzona do Tabeli 7 w pkt 3 dla każdego z Kontraktów zgodnie z następującym wzorem:

**Wynagrodzenie maksymalne dla Etapu 2 = 40%W + p\*n\*40%W + r\*0,2\*40%W + 60%W,**

przy czym Wynagrodzenie w Okresie wydłużonym, Okresie przekraczającym Okres wydłużony i Okresie podstawowym zostało obliczone w sposób następujący:

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Lp. | Numer Kontraktu | Okres podstawowy | Okres wydłużony | Okres pierwszych trzech miesięcy wykraczających poza okres wydłużony |
| Wynagrodzenie stałe netto (40%W) | Wynagrodzenie stałe netto (p\*n\*40%W) | Wynagrodzenie stałe netto (r\*n\*20%W) |
| **1.** | 1 | <kwota> | <kwota> | <kwota> |
| **2.** | ... | <kwota> | <kwota> | <kwota> |
| **n** | … | <kwota> | <kwota> | <kwota> |

Tab.5.

a Wynagrodzenie zmienne w sposób następujący:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Numer Kontraktu | Wynagrodzenie zmienne netto |
| 60%W (niezależnie od Okresu) |
| **1.** | 1 | <kwota> |
| **2.** | ... | <kwota> |
| **n** | … | <kwota> |

Tab.6.

1. Wykonawca oferuje wykonanie przedmiotu zamówienia dla poszczególnych Kontraktów, za cenę: (wskazać Wynagrodzenie, dokonując obliczeń w oparciu o pkt. 1 i 2 powyżej).

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **L.p.** | **Nr Kontraktu** | **Wynagrodzenie za Etap 1** | | | **Wynagrodzenie za Etap 2**  **(40%W + p\*n\*40%W + r\*n\*20% W+ 60W%)** | | | **Wynagrodzenie całkowite za Etap 3 wraz z Prawem opcji** | | | **Suma1** |
| **netto** | **vat** | **brutto** | **Netto** | **vat** | **brutto** | **netto** | **vat** | **brutto** |
| **1.** | 1 |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **2.** | ... |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **n** | … |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  | **Całkowita cena ofertowa brutto** | | | | | | | | | |  |

Tab.7.

1 - suma Wynagrodzenia brutto w poszczególnych częściach Wynagrodzenia.

W tym Wynagrodzenie za Etap 3 w poszczególnych latach wraz z Prawem opcji:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **L.p.** | **Nr Kontraktu** | **Wynagrodzenie w pierwszych dwóch latach Etapu 3** | | | **Wynagrodzenie w trzecim roku Etapu 3** | | | **Wynagrodzenie w czwartym roku Etapu 3** | | | **Wynagrodzenie w piątym roku Etapu 3** | | |
| **Netto** | **vat** | **brutto** | **netto** | **vat** | **brutto** | **netto** | **vat** | **brutto** | **netto** | vat | **brutto** |
| **1.** | 1 |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **2.** | ... |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **n** | … |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  | | | | | | | | | | | | |

Tab. 8

1. **Całkowita cena ofertowa wynosi:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **1** | **Całkowita cena ofertowa (netto)** | **………………………….…PLN** |
| **2** | **Podatek VAT** | **………………………….…PLN** |
| **3** | **Całkowita cena ofertowa (brutto)** | **………………………….…PLN** |

........................................................................................................

(podpis**[[3]](#footnote-4)\*\*\***, miejscowość, data)

**Załącznik nr 2 do IDW -** Oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej - wzór



|  |  |
| --- | --- |
| **NR SPRAWY:** | …………….. ***(wprowadzić nr postępowania)*** |
| **ZAMAWIAJĄCY:**  **PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.**  **ul. Targowa 74**  **03-734 Warszawa** | |

|  |  |
| --- | --- |
| L.p. | Nazwa Wykonawcy |
| Wykonawca nr 1 |  |

**Składając ofertę postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn.**

***…………. (podać pełną nazwę postępowania)***

OŚWIADCZAMY**,**

że na dzień składania ofert **NIE NALEŻYMY/NALEŻYMY** do grupy kapitałowej, o której mowa art. 24 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (tj.: Dz. U. z 2015 r., poz. 2164 z późn. zm.). \*\*

**\*\*** niepotrzebne skreślić.

***UWAGA 1:*** *NINIEJSZE OŚWIADCZENIE SKŁADA* ***ODRĘBNIE*** *KAŻDY Z WYKONAWCÓW WSPÓLNIE UBIEGAJĄCYCH SIĘ O ZAMÓWIENIE.*

***UWAGA 2:*** *WYKONAWCA WRAZ ZE SKŁADANYM OŚWIADCZENIEM, MOŻE PRZEDSTAWIĆ DOWODY, ŻE POWIĄZANIA Z INNYM WYKONAWCĄ NIE PROWADZĄ DO ZAKŁÓCENIA KONKURENCJI W POSTĘPOWANIU.*

........................................................................................................

(podpis**[[4]](#footnote-5)\*\*\***, miejscowość, data)

**Załącznik nr 3 do IDW** - Gwarancja [ubezpieczeniowej/bankowej] należytego wykonania umowy i właściwego usunięcia wad i usterek -wzór

**Gwarancja [ubezpieczeniowa/bankowa] należytego wykonania umowy**

**nr [●]**

**GWARANT**: [●]

**BENEFICJENT**:

**PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.** z siedzibą w Warszawie przy ul. Targowej nr 74, 03-734 Warszawa, wpisana do rejestru przedsiębiorców Krajowego Rejestru Sądowego prowadzonego przez Sąd Rejonowy dla m. st. Warszawy w Warszawie, XIII Wydział Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem 0000037568, posiadająca numer NIP 113-23-16-427,

**WYKONAWCA: [●]**

**[Konsorcjum w składzie:]**

**[Lider:]**

**[Partner:]**

Niniejsza gwarancja (zwana dalej "Gwarancją") została wystawiona na zlecenie [nazwa podmiotu], w celu zabezpieczenia należytego wykonania przez Wykonawcę umowy numer [●], która ma być zawarta pomiędzy Wykonawcą a Beneficjentem na: „[przedmiot umowy]”, [realizowanego w ramach projektu pod nazwą „[nazwa projektu]”] (zwanej dalej „Umową”).

Gwarant zobowiązuje się nieodwołalnie i bezwarunkowo, niezależnie od ważności i skutków prawnych Umowy, do zapłaty na rzecz Beneficjenta na pierwsze żądanie każdej kwoty do łącznej maksymalnej wysokości [kwota] [waluta] (słownie: [●]) – suma gwarancyjna, w tym:

1. [kwota] [waluta] (słownie: [●]) stanowiącej 100% sumy gwarancyjnej w zakresie roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania Umowy (w tym z tytułu kar umownych) na żądanie złożone w okresie od dnia [●] do dnia [●] włącznie,
2. oraz [kwota] [waluta] (słownie: [●]) stanowiącej 30% sumy gwarancyjnej w zakresie roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania Umowy (w tym z tytułu kar umownych) w okresie nadzoru nad okresem gwarancji i zgłaszania wad złożone w okresie od dnia [●] do dnia [●] włącznie.

Gwarant dokona zapłaty z tytułu Gwarancji na wskazany rachunek bankowy Beneficjenta w terminie 7 (słownie: siedmiu) dni od dnia doręczenia Gwarantowi pierwszego pisemnego żądania zapłaty zawierającego oświadczenie Beneficjenta, że żądana kwota jest należna z tytułu Gwarancji ze względu na zajście zdarzenia określonego w punkcie 1 lub w punkcie 2 powyżej.

Nasza Gwarancja wchodzi w życie z dniem wystawienia i pozostaje ważna do dnia [●] („Termin ważności”).

Pisemne żądanie zapłaty Beneficjenta powinno być podpisane przez osoby upoważnione do reprezentowania Beneficjenta i doręczone Gwarantowi najpóźniej w ostatnim dniu Terminu ważności niniejszej Gwarancji, na adres: [●]:

1. za pośrednictwem banku prowadzącego rachunek Beneficjenta wraz z potwierdzeniem tego banku, że podpisy złożone na wezwaniu do zapłaty należą do osób upoważnionych do reprezentowania Beneficjenta, lub
2. bezpośrednio wraz z dołączonym notarialnym lub dokonanym przez bank Beneficjenta poświadczeniem autentyczności złożonych przez osoby upoważnione do reprezentowania Beneficjenta podpisów na wezwaniu do zapłaty.

Zobowiązanie Gwaranta wynikające z Gwarancji zmniejsza się o kwotę każdej płatności dokonanej w wyniku realizacji roszczenia z Gwarancji.

Gwarancja wygasa automatycznie i całkowicie w przypadku:

1. gdyby Wasze żądanie zapłaty i Wasze oświadczenie nie zostały nam doręczone w Terminie ważności gwarancji,
2. zwolnienia nas przez Was ze wszystkich zobowiązań przewidzianych w gwarancji, przed upływem Terminu jej ważności,
3. gdy nasze świadczenia z tytułu niniejszej gwarancji osiągną kwotę gwarancji,
4. zwrócenia nam niniejszej gwarancji w Terminie jej ważności.

Gwarant się zgadza, że żadna zmiana ani uzupełnienie lub jakakolwiek modyfikacja warunków Umowy lub robót, które mają zostać wykonane zgodnie z wymienioną powyżej Umową, lub w jakichkolwiek dokumentach stanowiących Umowę, jakie mogą zostać sporządzone między Beneficjentem a Wykonawcą, nie zwalnia Gwaranta w żaden sposób z odpowiedzialności wynikającej z niniejszej Gwarancji, z wyłączeniem zmian Umowy skutkujących zwolnieniem Wykonawcy przez Beneficjenta z obowiązków, zabezpieczonych niniejszą gwarancją.

Wierzytelności Beneficjenta wynikające z Gwarancji nie mogą być przeniesione na osobę trzecią bez zgody Gwaranta.

Gwarancja podlega prawu polskiemu.

Wszelkie spory powstające w związku z Gwarancją będą rozstrzygane przez sąd właściwy dla siedziby Beneficjenta.

*Data i podpis Gwaranta*

**Załącznik nr 4 do IDW** - Zobowiązanie podmiotu trzeciego do oddania do dyspozycji Wykonawcy niezbędnych zasobów na potrzeby wykonania Zamówienia - wzór

Ja:

……………………………………..…………………………………………………………..

*(imię i nazwisko osoby upoważnionej do reprezentowania Podmiotu, stanowisko   
(właściciel, prezes zarządu, członek zarządu, prokurent, upełnomocniony reprezentant itp.\*))*

Działając w imieniu i na rzecz:

……………………………………..…………………………………………………………..

*(nazwa Podmiotu)*

Zobowiązuję się do oddania nw. zasobów na potrzeby wykonania zamówienia:

……………………………………..…………………………………………………………..

*(określenie zasobu – wiedza i doświadczenie, osoby zdolne do wykonania zamówienia,   
zdolności finansowe lub ekonomiczne)*

do dyspozycji Wykonawcy:

……………………………………..…………………………………………………………..

*(nazwa Wykonawcy)*

przy wykonywaniu (w trakcie realizacji) zamówienia pod nazwą:

„………………………………………”

(nr referencyjny: ………………………..)

Oświadczam, iż:

1. udostępniam Wykonawcy ww. zasoby, w następującym zakresie:

……………………………………………………………………………………………….

……………………………………………………………………………………………….

1. sposób wykorzystania udostępnionych przeze mnie zasobów będzie następujący:

……………………………………………………………………………………………….

……………………………………………………………………………………………….

1. charakter stosunku łączącego mnie z Wykonawcą będzie następujący:

……………………………………………………………………………………………….

……………………………………………………………………………………………….

1. zakres mojego udziału przy wykonywaniu zamówienia będzie następujący:

……………………………………………………………………………………………….

……………………………………………………………………………………………….

1. okres mojego udziału przy wykonywaniu zamówienia będzie następujący:

……………………………………………………………………………………………….

……………………………………………………………………………………………….

Oświadczam, że jestem świadomy, iż w przypadku szkody Zamawiającego powstałej wskutek nieudostępnienia ww. zasobów odpowiadam wobec Zamawiającego solidarnie z ww. Wykonawcą. Moja odpowiedzialność wygasa jeżeli nieudostępnienie przedmiotowych zasobów nastąpiło na skutek okoliczności, za które nie ponoszę winy.

……………………………. dnia … … ……… roku

**Załącznik nr 7 do IDW -** Wzóroświadczenia na potwierdzenie braku podstaw wykluczenia Wykonawcy z postępowania

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **NR SPRAWY:** |  | |
| **ZAMAWIAJĄCY:**  **PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.**  **ul. Targowa 74**  **03-734 Warszawa** | | |
| L.p. | | | Nazwa Wykonawcy  (w kolejności zgodnej z przyjętą  w FORMULARZU OFERTOWYM) | |
| Wykonawca nr 1 | | |  | |
| Wykonawca nr 2 | | |  | |
| Wykonawca nr 3 | | |  | |

|  |  |
| --- | --- |
| Pełnomocnik | Nazwa/Imię i Nazwisko Pełnomocnika |
|  |  |

Składając ofertę postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn.

**……………………………..**

OŚWIADCZAMY, że:

1. *Nie wydano wobec nas prawomocnego wyroku sądu lub ostatecznej decyzji administracyjnej o zaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, albo[[5]](#footnote-6)*
2. *Wydano wobec nas prawomocny wyrok lub ostateczną decyzję administracyjną o zaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne ale dokonaliśmy płatności tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami lub zawarliśmy wiążące porozumienie w sprawie spłat tych należności na potwierdzenie czego dołączamy dokumenty potwierdzające dokonanie płatności tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami lub zawarcie wiążącego porozumienia w sprawie spłat tych należności*\*;
3. Nie wydano wobec nas orzeczenia, tytułem środka zapobiegawczego, zakazu ubiegania się o zamówienia publiczne;
4. Nie wydano wobec nas prawomocnego wyroku sądu skazującego za wykroczenie na karę ograniczenia wolności lub grzywny w zakresie określonym przez zamawiającego na podstawie art. 24 ust. 5 pkt 5 i 6 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 roku, poz. 2164 z późn. zm.).
5. - wzórenier 12Ddata)hnicznych –1.1też ert w niniejszym postępowaniu.łuuża na podstawie art.

............................................................................

(podpis[[6]](#footnote-7)\*\*\*, miejscowość, data)

***UWAGA:*** *NINIEJSZE OŚWIADCZENIE SKŁADA* ***ODRĘBNIE*** *KAŻDY Z WYKONAWCÓW WSPÓLNIE UBIEGAJĄCYCH SIĘ O ZAMÓWIENIE*

1. Należy podać maksymalną wysokość dopuszczalną Ustawą. [↑](#footnote-ref-2)
2. **\*\*\***Czytelny podpis(y) lub nieczytelny podpis wraz z pieczęcią(ami) imienną(ymi) osoby(osób) umocowanej(ych) do reprezentowania Wykonawcy zgodnie z:

   a) zapisami w dokumencie stwierdzającym status prawny Wykonawcy (odpis z właściwego rejestru lub zaświadczeniu o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej), lub

   b) pełnomocnictwem wchodzącym w skład oferty [↑](#footnote-ref-3)
3. **\*\*\*** Czytelny podpis(y) lub nieczytelny podpis wraz z pieczęcią(ami) imienną(ymi) osoby(osób) umocowanej(ych) do reprezentowania Wykonawcy zgodnie z:

   a) zapisami w dokumencie stwierdzającym status prawny Wykonawcy (odpis z właściwego rejestru lub zaświadczeniu o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej), lub

   b) pełnomocnictwem wchodzącym w skład oferty [↑](#footnote-ref-4)
4. **\*\*\*** Czytelny podpis(y) lub nieczytelny podpis wraz z pieczęcią(ami) imienną(ymi) osoby(osób) umocowanej(ych) do reprezentowania Wykonawcy zgodnie z:

   a) zapisami w dokumencie stwierdzającym status prawny Wykonawcy (odpis z właściwego rejestru lub zaświadczeniu o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej), lub

   b) pełnomocnictwem wchodzącym w skład oferty [↑](#footnote-ref-5)
5. Niepotrzebne skreślić [↑](#footnote-ref-6)
6. \*\*\* Czytelny podpis(y) lub nieczytelny podpis wraz z pieczęcią(ami) imienną(ymi) osoby(osób) umocowanej(ych) do reprezentowania Wykonawcy zgodnie z:

   a) zapisami w dokumencie stwierdzającym status prawny Wykonawcy (odpis z właściwego rejestru lub zaświadczeniu o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej), lub

   b) pełnomocnictwem wchodzącym w skład oferty [↑](#footnote-ref-7)